
PROTOKÓŁ NR XLIII/2010
z sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie

odbytej 02 września 2010 roku, w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego
w Węgorzynie

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 1630 a zakończyło o godz. 20 10

Nieobecni radni: Wolski Krzysztof, Wolter Marian, Halina Kwiatkowska, Tomasz Mielcarek, 
Mirosław Kłosiński.

Ad 1 a
Przewodnicząca Rady Miejskiej – otwieram XLIV sesję Rady Miejskiej w Węgorzynie, Witam 
wszystkich przybyłych, dla sprawnego przebiegu sesji prosiłabym o wyciszenie chociażby telefonów. 
Na podstawie  listy obecności  stwierdzam prawomocność obrad Przechodzimy do przedstawienia 
porządku sesji. Kto z Państwa radnych chciałby coś wnieść do porządku? Pani Burmistrz proszę? 
(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1, lista obecności sołtysów stanowi załącznik  
nr 2, lista obecności gości stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu).

Pani  Burmistrz –   Pani  Przewodnicząca,  Wysoka  Rado  proszę  o  wprowadzenie  do  porządku 
dzisiejszej sesji uchwały poprawionej na druku nr 8 i 8 a uchwały dotyczą Związku R-XXI.

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dobrze czy są jeszcze jakieś wnioski do porządku. Jeden wniosek 
jest aby sprawę LOTu rozpatrzeć w pierwszej kolejności następnie sprawy Związku Celowego Gmin 
R- XXI i następnie pozostałe projekty uchwał tak jak są w porządku obrad. Jeśli  nie ma innych 
wniosków to głosujemy. Kto jest za wprowadzeniem poprawionego druku nr 8 i 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 10 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw - 0
Wstrzymało się -0
Zmiana została przyjęta

Przewodnicząca Rady Miejskiej –kto jest za zmianą tej kolejności, kto jest za proszę o 
podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 10 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw - 0
Wstrzymało się -0
Zmiana została przyjęta

Przewodnicząca Rady Miejskiej –kto jest za przyjęciem porządku z wprowadzonymi zmianami 
proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 10 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw - 0
Wstrzymało się -0
porządek został przyjęty
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PORZĄDEK OBRAD
 XLIV sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie 
zwołanej na środę 02 września 2010 roku na godzinę 16 30 
w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Węgorzynie
I. Sprawy regulaminowe: 
a) otwarcie posiedzenia, powitanie gości i stwierdzenie quorum
b) przedstawienie porządku sesji
c) przyjęcie protokołu z posiedzenia:

- XLIII/2010 30 czerwca 2010 roku
II. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych
III. Informacje:
a) informacja z realizacji uchwał Rady Miejskiej podjętych w roku 2009 – druk nr  1
b) Burmistrza z działalności między sesjami (ustna)
IV. Podjęcie uchwał w sprawie:

1. wyrażenia woli współtworzenia i przystąpienia do Lokalnej Organizacji Turystycznej – druk 
nr 7

2. przyjęcia zmiany statutu Celowego Związku Gmin R - XXI z siedzibą w Nowogardzie – 
druk nr 8

3. przyjęcia zmiany statutu Celowego Związku Gmin R - XXI z siedzibą w Nowogardzie – 
druk nr 8 a

4. zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2010 – druk nr 2
5. zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2010 – druk nr 3
6. w  sprawie  określenia  szczegółowych  zasad  sposobu  i  trybu  udzielania  ulg  w  spłacie  

należności pieniężnych mający charakter cywilno prawny, przypadający Gminie Węgorzyno i 
jej jednostkom podległym oraz warunki dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach 
w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz warunków dopuszczalności pomocy 
publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną, oraz wskazania  
organu lub osób uprawionych do udzielania tych ulg – druk nr 4

7. założenia do projektu budżetu gminy na 2011 rok – druk nr 5
8. zmiany uchwały Rady Miejskiej  Nr XXXVIII/449/2009 z  dnia  30 grudnia  2009 roku w 

sprawie uchwalenia budżetu gminy Węgorzyno na 2010 rok – druk nr 6
9. wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomości 

gruntowej  oznaczonej  numerem 1228/3 położonej  w obrębie  ewidencyjnym nr  1  miasta 
Węgorzyno – druk nr 9

10. wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomości 
gruntowej oznaczonej numerem 64/1 położonej w obrębie ewidencyjnym Połchowo, Gmina 
Węgorzyno – druk nr 10

11. zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności w działce nr 
250/2 w obrębie nr 2 miasta Węgorzyno – druk nr 11

12. wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Agencji Nieruchomości Rolnych nieruchomości 
oznaczonej numerem 483 położonej w obrębie Sielsko – druk nr 12

13. wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej oznaczonej nr 578 o pow. 0,1259 ha 
położonej w obrębie nr 3 miasta Węgorzyno – druk nr 13

14. wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  gruntowej  oznaczonej  nr  30  o  pow.  0,50  ha 
położonej w obrębie ewidencyjnym Brzeźniak, Gmina Węgorzyno – druk nr 14
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15. wyrażenia zgody na zbycie niewyodrębnionego lokalu użytkowanego nr 5 przy ul. Runowskiej 
2 w Węgorzynie wraz z oddaniem w wieczyste użytkowanie ułamkowej części gruntu – druk 
nr 15

16. wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej oznaczonej nr 827 o pow. 0,0103 ha 
położonej w obrębie nr 1 miasta Węgorzyno – druk nr 16

17. wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Polskich Kolei Państwowych S.A. w Warszawie 
praw  własności  22  lokali  mieszkalnych  położonych  w  Runowie  Pomorskim  przy  ul. 
Połchowskiej i ul. Kolejowej oraz 5 lokali mieszkalnych położonych w Węgorzynie przy os. 
40-  lecia  PRL,  wraz z udziałem w gruncie stanowiącym prawo użytkowania wieczystego- 
druk nr 17

18. wyrażenia  zgody  na  nabycie  od  Polskich  Kolei  Państwowych  S.A.  W  Warszawie  praw 
majątkowych  –  użytkowania  wieczystego nieruchomości  położonej  w  obr.  ewidencyjnym 
Połchowo m. Runowo Pom., wraz z przeniesieniem własności budynków, budowli i urządzeń 
oraz ustanowienia służebności- druk nr 18

19. wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres 15 lat w formie bezprzetargowej na  
dzierżawę urządzeń i obiektów wodociągowo – kanalizacyjnych – druk nr 19

20. zmiany Planu Odnowy Miejscowości sołectwa Węgorzynko – druk nr 20
21. zmiany Planu Odnowy Miejscowości sołectwa Wiewiecko (Ginawa) – druk nr 21
22. nadania tytułu Honorowego Obywatela Gminy Węgorzyno – druk nr 22
23. nadania tytułu Zasłużony dla Gminy Węgorzyno – druk nr 23

V. Odpowiedzi  na  wnioski  i  zapytania  radnych  oraz  na  interpelacje  zgłoszone  na 
poprzednich sesjach

VI. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym
VII.Wolne wnioski i komunikaty
VIII. Zakończenie obrad  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia czy są jakieś 
wnioski lub uwagi do poprzedniego protokołu z posiedzenia z sesji która odbyła się 30 czerwca 2010 
roku? Nie widzę kto jest za przyjęciem  protokołu z tamtego posiedzenia Rady 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 10 radnych, głosowało: 
Za - 8
Przeciw - 0
Wstrzymało się -2
Protokół został przyjęty

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kolejny punkt interpelacje, wnioski i zapytania radnych bardzo 
proszę Państwa o zabieranie głosu. Bardzo proszę radna Kamińska 

Radna Kamińska – pierwsza sprawa proszę o monit do powiatu aby sprawdzili tą nową drogę przez 
Kraśnik co zrobili z drogi z Sielska do Kraśnika ponieważ są już tam uwagi mieszkańców. Proszę o  
przeprowadzenie pewnych rozmów które by niektóre rzeczy wyprostowały. Druga sprawa pytam o tą 
lampę w Runowie przy bibliotece i już cztery lata mija i dalej światła nie ma a ludzie chodzą i jest 
ciemno, bo do późnych godzin jest otwarta. Chodnik do biblioteki to też jest taka sprawa. Chciałam 
zapytać, to już bardziej pod Panią Skarbnik na Lato z węgorzem pieniążki które były wpłacone to 
wszystkie poszły z naszych czy też ze sponsoringowych były wpłacone 

Pani Skarbnik – nie wiem
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Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, radny Hlib proszę

Radny  Hlib –  też  do  Zarządu  Dróg  Powiatowych  w  Łobzie   prośba  o  zainteresowanie  się 
fragmentem ulicy w Mieszewie koło plebani. To już kilka krotnie i ja i Pani sołtys monitowaliśmy o to 
aby tą drogę w końcu zrobić bo idzie jesień idą mrozy i nie zanosi się. Druga interpelacja dotyczy 
przedszkolanki  w  Mieszewie  tam  pojawiły  się  głosy  sprzeciwu  nawet  rodziców  w  kontekście 
zatrudnienia nowej przedszkolanki.  Dzisiaj jest drugi września co prawda dalej to funkcjonuje ale 
prosiłbym i wyjaśnienie do kiedy i jak? bo nawet rodzice zagrozili, że nie puszczą dzieci bo jakieś 
personalne niuanse są między osobami. Trzecia interpelacja dotyczy cmentarza w Węgorzynie czy 
alejki można utwardzić bo ta główna jest ładnie zrobiona i w kontekście tego samego dwóch czy 
trzech  lat  kiedy  podnosiliśmy  stawki  za  utrzymanie  żeby  utwardzić  te  alejki  przy  cmentarzach 
wiejskich i temat jest jak najbardziej aktualny bo niedługo 1 listopada a temat stoi jak na razie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, radny Mazuro proszę

Radny Mazuro – interpelacja nasunęła mi się z prasy lokalnej z 24 sierpnia na koniec naszej kadencji 
otrzymaliśmy  informację,  że  został  rozstrzygnięty  przetarg  na  wykonanie  kanalizacji  w  części 
południowej Węgorzyna nasz kosztorys przewidywał 5.300.000  wygrała firma z Koszalina 3.464.000 
odpadła firma ze Szczecina 7.700.000 tak mówię w skrócie mam  pytanie kto sporządzał specyfikację 
istotnych  warunków  zamówienia  i  czy  do  dzisiaj  została  podpisana  umowa  na  wykonanie  tej 
kanalizacji? czy został przekazany plac budowy? ten temat który wałkowaliśmy przez 4 lata gdzie są 
nam potrzebne duże pieniądze  jak gdyby na  koniec  ruszył  i  mam pytanie  czy  mamy tą  umowę 
podpisaną i czy mamy przekazany plac budowy a drugi to już na zakończenie wykonania pracy z 
funduszu norweskiego. Pierwszego kwietnia na pryma aprilis podpisaliśmy umowę Aqua procesoer 
na wykonanie rozbudowy oczyszczalni ścieków tam ważnym tematem oprócz wartości z 2.400.000 
dokładaliśmy 700.000 na 3.100.000 był termin 15 sierpnia czy firma dotrzymała terminu i czy jest  
protokół końcowy odbioru bo tam były zapisy kary i kosztów a tutaj temat tych dużych wydatków 
bo w trakcie obrad sesji będziemy dzielić drobne pieniądze ale czy została zrobiona w terminie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję bardzo, radny Cierpisz proszę

Radny Cierpisz – chciałbym się dowiedzieć co dalej z tą gorzelnią w Cieszynie. Na drodze między 
Trzebawiem a Cieszynem to już jest granica obrębu Trzebawia tam przepust w tej chwili się zapada 
nie wiem czy woda podmyła. Jeszcze jest sprawa taka, że bociany nam odleciały ale chciałbym zrobić 
przegląd gniazd bo niektóre są nadmiar ciążące na słupach tych elektrycznych i po prostu trzeba 
zdjąć pewną część tego gniazda

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję radny Kołodyński proszę

Radny Kołodyński – tutaj była cała seria o drogach więc i ja dorzucę w ciąg drogi  wojewódzkiej 
151 na wjeździe od strony Łobza w stronę Ińska nie wiem zimy nie było a dziury się pojawiły bardzo 
dziwne zjawiska się ostatnio pojawiają bardzo dobrze gdyby któryś z zarządców obejrzał tą drogę i 
pozaklejał te dziury które są bo są dosyć głębokie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, przewodniczący Rady proszę
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  p.  Szymko – ciąg  dalszy  dróg tutaj  sonety z  Trzebawia 
powiedział  bo  sam tam często  jeżdżę  ale  Pani  Burmistrz  droga  powiatowa  w Sielsku  na  koloni 
zrobiliśmy naszą drogę gminną są dziury i Pan dyrektor będąc na komisji obiecał, że te dziury będą  
połatana  ale  do  dzisiaj   nie  są  połatane  i  nie  bardzo  to  wygląda,  żeby  do  dobrej  drogi  jechać 
powiatową która jest rangą jak gdyby wyższa ale jakościowo jest gorsza. Zauważyłem, że światło w 
Zwierzynku  zapala  się  za  późno należało  by  sprawdzić  i  te  zegary  poprzestawiać  ponieważ  jest  
ciemno 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję radny Kołodyński proszę

Radny  Kołodyński –umknęła  mi  jeszcze  jedna  interpretacja  jak  wiadomo  zostanie  zakupiony 
samochód do  straży  dzięki  za  niego  ale  z  drugiej  strony  kiedyś  już  dawno prosiłem o to  żeby 
zaklejono dach w remizie ale niestety nie zalepiono go fachowo woda dalej się leje i nie wyobrażam 
sobie jak wiedzie nowy samochód do środka do garażu a wada przecieka 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, czy jeszcze ktoś z Państwa radnych? ja również mam 
kilka spraw. Pierwsza sprawa to chodniki na Osiedlu 40-lecia są bardzo w złym stanie nawet nie wiem 
czy można nazwać to chodnikami i nie orientuje się bo nie miałam czasu tego sprawdzić czy to leży  
w zadaniach własnych gminy prosiłabym o sprawdzenie jeśli tak to proszę pomyśleć w przyszłym 
budżecie jakieś środki na naprawę czy na wykonanie tych chodników, bo przy niektórych blokach w 
ogóle  tych chodników nie  ma kola  jena  interpelacja  chodzi  o parkingi  w Węgorzynie  przy  ulicy 
Grunwaldzkiej parking przy restauracji Słowiańskiej i przy sklepie Koniczynka mieszkańcy skarżą się 
na  to,  że  samochody  dostawcze  dowożące  towar  do  tych  sklepów  właśnie  z  tych  parkingów 
korzystają zamiast od tyłu na rampę rozładować i zasłaniają widoczność wyjazd z tego parkingów 
samochodów osobowych. Trzeba zawnioskować do Zarządu Dróg o jakieś znaki  na przykład, że 
parking  tylko  dla  samochodów  osobowych.  Kolejna  sprawa  to  wniosek  mój  aby  w  przyszłym 
budżecie zabezpieczyć środki na jednakowe stroje dla Kresowianek z Runowa. Kolejna sprawa to 
chciałabym uzyskać jakieś wyjaśnienia na pytania co w sprawie kanalizacji w ulicy podgórnej dzisiaj 
mamy trzecią sesję na której obcinamy ciągle środki więc moje pytanie czy w ogóle będzie kanalizacja 
w ulicy Podgórnej robiona czy nie co się z tą inwestycja dzieje również na ulicy Podgórnej na koniec 
jak się już jedzie w kierunku Ińska sprawa długoletnia powiem chodnika do tych trzech domków 
które są tam oddalone jest tam trasa ruchliwa jest wlot z tej ulicy wiemy, że ten chodnik miał być 
realizowany przy drugim etapie obwodnicy ale nie wiem czy ta obwodnica w ogóle ten drugi etap  
ruszy czy nie ma szans czy to będzie bardzo odległe więc może trzeba będzie o tym pomyśleć na tym 
żeby chociaż wykosić pobocze żeby Ci ludzie mieli jak tamtędy przejść bez narażania swojego życia.  
Kolejne moje pytanie co w sprawie gazu w projektach uchwał widzimy szereg zmian budżetowych 
dotyczących inwestycji przyłączania do gazu, czy te nasze obiekty będą do niego przyłączane jak tak 
to które bo nie wiem czy wszystkie. Więcej spraw nie mam czy ktoś z Państwa sołtysów ma jakieś 
wnioski lub zapytania. Proszę Pani sołtys z Runowa 

Sołtys  Sławska –  ja  już  na  początku  podawałam na  sesji  na  pewno  ale  też  do  pracownika  o 
przemalowanie pasów na kolejowej jest wrzesień teraz koniec roku jak pasy nie były przemalowane 
tak nie są. Druga spraw nie mogę się doprosić człowieka aby mi wykosił pobocze drogi do kosy 
muszę mieć człowieka bo ta Pani nie da rady i nie wiem czy naprawdę tak ciężko dać człowieka na 
jeden dzień. Jeszcze ten zakręt w Runowie wszyscy czekamy na zrobienie tej drogi powiatowej, że w 
końcu coś się tam ruszy jak się jedzie od wioski to w pewnym momencie nie widać nic i ktoś teraz  
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będzie ścinał zakręt  teraz się zaczęła szkoła a tam są takie chaszcze wyższe ode mnie a malutka nie 
jestem i proszę żeby ktoś się tym zajął 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, bardzo proszę Panie sołtysie 

Sołtys Stępień – radny Szymko już zgłaszał dziury na drodze do tej pory są a nie są usunięte i czy te  
komputery w świetlicy będą otwarte czy nie a jak nie to pozabierać bo teraz rok szkolny się zaczął 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję,  jeśli  nie  ma innych chętnych to  uważam punkt  za 
wyczerpany  przechodzimy  do  informacji  pierwsza  informacja  z  realizacji  uchwał  Rady  Miejskiej 
podjętej w roku 2009 mamy ta informację na druku nr 1 czy są jakieś wnioski lub uwagi? Ja mam  
takie pytanie w pozycji 75 sesja XXXII 28 maj 2009 uchwała w sprawie przejęcia kontroli Komisji  
Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Węgorzynie  była  to  kontrola  zbycia  nieruchomości  na  ulicy 
Grunwaldzkiej  22 w kolumnie gdzie mamy osoby odpowiedzialne  lub realizujące mamy wpisaną 
Przewodniczącą Rady Miejskiej i Panią Kwiatkowską z tego co pamiętam w § 2 tejże uchwały było 
wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi czy mogę jakąś informację i co w ogóle w tej sprawie  
się dzieje bo nawet nie wiemy, a tutaj z informacji wynika, że została przekazana do Regionalnej Izby 
Obrachunkowej jednakże Rada nie wskazywała do jakiego organu tylko do organów właściwych czy 
to tylko ten jedyny organ który został tą sprawą zainteresowany czy może też do innych organów 
było wysłane 

Pani Burmistrz – dokumentacja została przekazana do RIO i jak dobrze pamiętam Regionalna nie 
podjęła żadnych czynności. Uchwała była skierowana do Burmistrza i ja ją wykonałam dokumenty 
zostały przygotowane i przekazane 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy ktoś z radnych ma jakieś pytania? nie widzę i uważam, że 
informację przeanalizowali radni. Przechodzimy do informacji następnej z działalności burmistrza 
między sesjami informacja ustna proszę Pani Burmistrz 

Pani  Burmistrz –  Wysoka  Rado  w  okresie  od  ostatniej  sesji  czyli  od  30  czerwca  burmistrz 
zajmowała się sprawami gminy głównie proszę Państwa inwestycję i wszystkie zadania w zakresie 
zada własnych gminy. Przedstawię tylko najważniejsze sprawy. W okresie lipiec sierpień w dalszym 
ciągu są realizowane inwestycje gminne, inwestycja przebudowa drogi w Gardnie został przekazany 
plac  budowy  i  zadanie  jest  w  toku  następnie  termomodernizacja  obiektów  publicznych  szkoła 
podstawa, biblioteka i przedszkole zadanie inwestycja jest w toku wykonane są już kotłownie gazowe 
i  są  wykonane  obiekty  przedszkole  i  biblioteka  jeśli  chodzi  o  termomodernizację  i  to  co  Pani  
Przewodnicząca pytała w swoich pytaniach czy są już włączone te obiekty  do sieci  są  włączone 
zostały wykonane przyłącza gazowe i termin oddania już do użytku kotłowni gazowych w naszych 
obiektach gminnych jest na 15 września i z tego co wiem wszystkie prace idą prawidłowo, biblioteka, 
przedszkole i szkoła podstawowa to są nasze obiekty gminne również mama informację, że trwa 
podłączanie innych obiektów na przykład Bank Spółdzielczy czy osób prywatnych łącznie jest 20 
złożonych wniosków o przyłączenie do sieci 14 ma wydanych warunki włączenia się do sieci i w tej 
chwili  firma  na  zlecenie  wykonuje  na  mieście  przyłączenia  stąd  widzą  Państwo,  że  w  różnych 
miejscach mamy wykopy bądź przekopy do podłączenia się wykonuje przewiertami się drogi, prace 
są robione na chodnikach ale później po zakończeniu prac te chodniki są odtwarzane i przywracane 
do pierwotnego stanu.  Kolejna inwestycja  to kanalizacja  w ramach pierwszego etapu aglomeracji 
został ogłoszony przetarg tak jak mówił Pan Przewodniczący dwie firmy przystąpiły do przetargu 
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jedna oferta była na 3.400 000, druga na 7.200 000 i wczoraj upłynął termin podpisania umowy przez 
firmę która  złożyła  tą  tańszą  ofertę  i  firma nas  poinformowała,  że  nie  przystąpi  do podpisania 
umowy ponieważ nie oszacowała robót związanych z odtworzeniem dróg po kanalizacji także tutaj 
mamy problem będzie  na  pewno konieczność  ogłoszenia  kolejnego przetargu i  wyboru kolejnej 
firmy, także tutaj wystąpił taki nieoczekiwany błąd 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – ale ci uczestnicy przetargu są związani z ofertą w jakimś tam 
terminie 

Pani Burmistrz – tak jak poinformowałam termin minął, z uwagi, że błędnie sporządziła ofertę 
kwota jest za niska i nie przystąpi do podpisania umowy 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  kiedy  odbył  się  przetarg,  ile  dni  minęło  od  przetargu  a 
podpisaniem umowy?

Pani Burmistrz – nie pamiętam takich szczegółów mam tylko informację, że wczoraj minął termin. 
Następnie  oczyszczalnia  ścieków  jest  inwestycja  w  toku  modernizacja  oczyszczalni  ścieków  z 
przebudową punktu w ulicy Runowskiej i tutaj prace przebiegają prawidłowo. Termin zakończenia 
jest chyba 15 września już nie pamiętam ale inwestycja jest prowadzona. Następne inwestycje proszę 
Państwa to drugi etap aglomeracja budowa kanalizacji dla Runowa i Połchowa i prace projektant 
sygnalizuje, że dobiegają końca teraz będzie spotkanie z PKP i z sołectwem Runowo, Połchowo w 
celu  przedstawienia  proponowanej  sieci  kanalizacyjnej  i  przejmowaniem  sieci.  Szczególnie  PKP 
zgłosiło wiele swoich obiektów różnych do przyłączenia i będziemy to analizować czy to jest zasadne 
bo to jednak podroży koszty projektowania. Spotkanie jest zaplanowane na 6 na poniedziałek i tutaj 
już Panią sołtys informuję i jeżeli radni chcą wziąć udział w spotkaniu to zapraszam poniedziałek 
godzina 11. Również proszę Państwa na zadaniu inwestycyjnym Gardno na prośbę firmy Atlantis 
zwiększyłam zadanie na tej inwestycji planując wykonanie nowego dywanika asfaltowego na odcinku 
od wsi do firmy w budżecie jest zaplanowana kwota w zmianach budżetowych. Kolejna inwestycja 
która była realizowana w tym roku gazyfikacja poinformował nas zakład gazownictwa Koszalin, że 
zakończył inwestycję sieć została odebrana i w tej chwili następują tak jak oni mówią zagazowanie  
sieci  i  każde przyłącze  jest  już  włączany  gaz  i  są  próby  szczelności  także  ten  termin  który  jest  
zapisany w inwestycji 15 wrzesień gazownia potwierdziła, że na 15 września gaz będzie w sieci w 
kotłowni gazowej będą uruchomione. To są ważniejsze inwestycje które realizujemy w tym roku i one 
właśnie teraz w tym sezonie letnim weszły już w taki okres z infrastruktury w tym okresie lipiec 
sierpień załatwiłam sprawy mianowicie dwukrotnie spotkaliśmy się z Eneą w Gryficach w sprawie 
przebudowy oświetlenie w ulicy Drawskiej. Pamiętają Państwo radni, że były wnioski w sprawie złego 
oświetlenia  w  ulicy  Drawskiej  i  spadków  napięcia  i  tutaj  Enea  przyznała,  że  ta  sieć  jest  już 
niedostateczna do potrzeb ulicy Drawskiej następuje przebudowa linii jest w tej chwili wykonywany 
projekt złożyłam wniosek do Enei w Szczecinie o ułożenie kabla w ziemi ale z tego co już wiem 
dzisiaj od projektantów jest to praktycznie nie wykonalne ponieważ wiąże się to ze zmiana przyłącza 
do każdego budynku a w większości są to budynki prywatne więc wspólnoty i te osoby prywatne  
musiałby ponieść koszt wymiany przyłączy do budynku także będzie jednak kabel na powierzchni . 
Most Rogówko również Państwo radni znają sprawę  mamy już odpowiedź z okręgu wojskowego z 
Bydgoszczy  procedura  remontu  tego  mostu  przez  oddział  inżynieryjny  wojska  lądowego  jest 
praktycznie kwestia rok czy półtora i bardzo wysokie są koszty i nie ma tak jak kiedyś, że żołnierze w  
ramach ćwiczeń coś wykonali w gminie, teraz wojsko jest zawodowe i za każda godzinę pracy wojska  
należy zapłacić  i  w tej  sytuacji  odstępuję  od wykonania tego mostu w Rogówku przez wojsko i  
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będziemy  tutaj  z  Burmistrzem  Łobza  ponieważ  most  jest  na  granicy  naszych  gmin  ten  most  
będziemy  szukać  pieniędzy  we  własnym  zakresie.  Również  proszę  Państwa  wpłynęła  oferta  na 
postawienie wiatraków w Runowie niewielkiej  fermy na 9 lub 12 wiatraków i w tej  chwili  trwają 
uzgodnienia  z dyrektorem ochrony środowiska w Złocieńcu czy wiatraki mogą być postawione jest 
to obszar Natura 2000 teoretycznie mamy w studium jedną działkę pod elektrownię wiatrową ale jak  
właśnie się  patrzy  na te zakazy które są w Naturze  2000 wiatrak śmigło nie  może być ileś  tam 
metrów od trasy lotu ptaka więc inwestor jest troszeczkę zmartwiony ale czekamy na te ostateczne 
uzgodnienia. Również proszę Państwa zostały rozpoczęte w miesiącu lipcu  prace w Winnikach przy 
zadaniu  boisk  zadanie  jest  finansowane  z  unii  oraz  ze  środków  gminnych.  Opracowano 
dokumentację do Ministerstwa Spraw Społecznych i Pracy na projekt remonty lokali socjalnych w 
ramach klubu integracji i na ten program Gmina otrzymała z Ministerstwa 90 tys. i ta kwota jest w 
uchwale  do  podziału  na  określone  wydatki  również  proszę  Państwa  uzgodniono  i  podpisano 
porozumienie z firmą Betą na budowę kortu tenisowego w Runowie Pomorskiem przy udzielę Rady 
Sołeckiej  i  udziale  Gminy  i  zadanie  będzie  rozpoczęte.  Rozpoczęto  realizację  porozumienia  z 
Zarządem Dróg Powiatowych w Łobzie  a  mianowicie  wymiana chodnika  w ulicy  Kościuszki  na 
podstawie porozumienia zatrudniłam dwóch pracowników w ramach robót publicznych i prace na 
chodniku rozpoczęły się. Również proszę Państwa wydałam decyzję na usunięcie 160 drzew w ulicy 
Runowskiej   w  związku  z  inwestycja  powiatu  to  jest  z  przebudową  drogi.  Przypomnę,  że 
prowadziłam konsultację społeczne w sprawie usunięcia tych drzew i nie miałam od mieszkańców 
żadnych  negatywnych  sygnałów  ponieważ  tam  jest  planowana  przebudowa  drogi  i  przebudowa 
całego chodnika bo obecnie drzewa niszczą dywanik asfaltowy i zachodziła konieczność wycięcia tylu 
drzew, są tam planowane nasadzenia na całej długości w ulicy Runowskiej i do Runowa ale to już po 
zakończeniu  inwestycji  już  na  wiosnę.  Wystąpiłam do  Dyrektora  Powiatowego  Urzędu  Pracy  w 
Łobzie o zwiększenie dotacji w ramach projektu „Dziecko w przedszkolu mama do pracy” o kwotę 
60  tys.  na  punkt  przedszkolny  w Cieszynie  na  wykonanie  remontu  schodów,  klatki  schodowej  i  
chodniczka do przedszkola. Zostały przeprowadzone dwie zbiórki darów dla osób poszkodowanych 
w powodzią. Pierwsza była do Gminy w powiecie sandomierskim druga zbiórka dla Bogatyni dary 
zostały  zawiezione.  Z  innych  spraw  tylko  poinformuję,  że  w  lipcu  zorganizowaliśmy  w  ramach 
jubileuszu uroczyste Lato z węgorzem w dniach 23, 24 ,25 lipiec aktualnie trwają przygotowania do 
kolejnych uroczystości związanych z jubileuszem do 65 rocznicy parafii Sielsko obchody odbędą się  
11 września i również uroczystości jubileuszowe planowane 1, 2, 3 październik kiedy to będzie sesja 
naukowa  z  dziejów Węgorzyna  oddanie  od  restaurowanego grobowca  w Kraśniku  i  odsłonięcie 
kamienia  poświeconego  pionierom  ziemi  węgorzyńskiej.  Za  dwa  tygodnie  19  września  dożynki 
powiatowe realizowane w tym roku w Gminie Węgorzyno z udziałem Starostwa. To są ważniejsze 
sprawy.   

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, czy są jakieś pytania do tej informacji? Bardzo proszę 
radny Cierpisz 

Radny Cierpisz – to co Pani mówiła w ramach tego projektu „Dziecko w przedszkolu mama w 
pracy” chciałbym się dowiedzieć ile mam zaczęło pracę jak zaczęły się te przedszkola, bo wiem, że 
rolnika dziecko tam nie może przebywać 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Burmistrz odpowiedź później? tak

Pani Burmistrz - tak
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Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –dobrze,  jeżeli  nie  ma  innych  pytań  lub  wniosków  do  tej 
informacji  przechodzimy  do  punktu  podjęcia  uchwał  w  różnych  sprawach.  Teraz  będziemy 
rozpatrywać projekt uchwały na druku nr 7 w sprawie wyrażenia woli współtworzenia  i przystąpienia  
do  Lokalnej  Organizacji  Turystycznej  i  zaszczycił  nas  swoją  obecnością  prezes  forum turystyki 
regionów Pan  Marek  Migdal  jest  również  prezes  stowarzyszenia  agroturystycznego  Pan  Bogdan 
Bernat i właściciel agroturystyki w Winnikach. Jeśli są jakieś pytania to myślę, że możemy skorzystać 
z fachowej wiedzy tych dwóch panów i możemy pytać dopytywać aby jak najbardziej rozpoznać ten 
temat. Proszę Komisję o opinię 

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – Komisje dyskutowały długo 
w  sprawie  współutworzenia  woli  przystąpienia  do  Lokalnej  Organizacji  Turystycznej  i  komisje 
projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie, bo na komisji wystąpienie Pana wiceprezesa wystarczyło 
aby swoją wolę wyrazić pozytywną. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, radny Cierpisz proszę

Radny  Cierpisz –  mam  pytanie  czy  to  będzie  kosztowało  gminę  jeśli  przystąpimy  do  takiego 
stowarzyszenia mnie chodzi konkretnie ile kasy 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –może Pan prezes chciałby powiedzieć na jakich zasadach działa 
taka lokalna organizacja i kogo zrzesza i co ma na celu, jakie zadania, jak jest finansowana 

Pan Marek Migdal – ja  chciałbym przede wszystkim podziękować za zaproszenie na dzisiejsze 
posiedzenie  i  za  spotkanie  z  Państwem  natomiast  przechodząc  do  samej  idei  funkcjonowania 
organizacji turystycznej zaczęć trzeba, że idea funkcjonowania lokalnej organizacji i regionalnej która 
funkcjonuje  w  naszym  województwie.  W  Polsce  wszedł  nowy  system  zarządzania  wydzielono 
ministerstwo do spraw turystyki. Regionalna i Lokalna organizacja turystyczna maja być tworzone na 
zasadnie czy na bazie ustawy o stowarzyszeniach a więc stowarzyszenie albo związek. Regionalna 
organizacja nasza powstała w 2002 roku i jest związkiem stowarzyszeń natomiast wszystkie pozostałe 
czyli lokalne organizacje turystyczne są tworzone na zasadzie stowarzyszeń. Poprawka która została 
wniesiona przez sejm w 2002 roku  do ustawy o polskiej organizacji turystycznej zmieniła zasady i  
umożliwiła  osobom  prawnym  w  tym  gminą  oraz  podmiotom  komercyjnym  uczestnictwo  w 
stowarzyszeniach na zasadzie członka, jest to szczególny rodzaj stowarzyszenia w ramach którego 
członkami  są  zarówno podmioty  komercyjne  podmioty  prowadzące  działalność  gospodarczą  jak 
osoby  prawne  które  nie  maja  celów  komercyjnych.  W  naszym  województwie  funkcjonuje  11 
formalnie  organizacji  4  są  w  trakcie  zakładania  w  chwili  obecnej  prowadzę  projekt  który  ma 
zaktywizować kolejnych 10 subregionów i w tym jest powiat łobeski do którego Państwo jako gmina 
należycie.  Teraz przechodząc do tego pytania  ile  to będzie  kosztowało,  odpowiem na to pytanie 
chociaż  właściwszym byłoby  zadanie  sobie  pytania  ile  z  tego  będzie  korzyści  ale  odpowiadając 
konkretnie ile to będzie kosztowało tyle ile Państwo uznacie dlatego, że na zasadzie członka będziecie 
Państwo decydowali  ile  włożycie  Państwo pieniędzy  w te  przedsięwzięcia  i  albo  dajemy składkę 
członkowską  symboliczną  przysłowiową  złotówkę  a  później  przyznajemy  pieniądze  na  zadania 
celowe i wówczas jest to decyzja Rady w danym budżecie i upoważnieniu Burmistrza do realizacji  
zadań bądź decydujecie Państwo, że nie wykładamy w formie składki więcej pieniędzy. Jeżeli są jakieś  
pytania to jestem do Państwa dyspozycji.

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję bardzo, radna Kamińska

Strona 9 z 33



Radna Kamińska – ja mam takie pytanie tutaj na naszym terenie jest już tych stowarzyszeń trochę  
na naszym terenie czy to po prostu jedno takie wielkie, czy są jakieś inne mniejsze o podobnym 
zakresie działania?

Pan Marek Migdal – po pierwsze nie ma na tym terenie lokalnej organizacji tu musimy rozróżnić 
dwie rzeczy Stowarzyszenie w swojej funkcji zwykłe działa dla swoich członków czyli minimum 15 i 
chcą coś robić natomiast  LOT z punktu widzenia prawnego jest  specjalną formą stowarzyszenia 
powoływaną  w  celu  prowadzeniu  wspólnej  władz  gminy  oraz  przedsiębiorców  oraz  wspólnej 
współpracy na rzecz rozwoju turystyki i promocji turystyki na danym terenie. 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –proszę  powiedzieć  jak  najlepiej  wybyło  dla  nas  dla  gminy 
Węgorzyno o jakim zasięgu ta lokalna grupa miałaby być czy lokalna to znaczy gminna czy lokalna to  
znaczy powiatowa?

Pan Marek Migdal –są dwa modele w Polsce tworzenia LOT jeden model jest oparty o strukturę 
administracyjną jest to gmina bądź powiat a drugi jest to struktura oparta o produkt turystyczny 
myślę, że w Państwa przypadku jest połączenie lepiej jednej i drugiej. Stowarzyszenie jest to forma 
wspólnej  działalności  i  podmiotów które  się  zrzeszyły  LOT jest  to  narzędzie  dla  władz  gmin  i 
powiatów żeby wspólnie z agroturystycznymi prowadzić na jednej płaszczyźnie rozwój turystyki. Tak 
dla  Państwa  informacji  powiem  jeszcze,  że  te  działania  które  prowadzę  to  w  ramach  projektu 
unijnego, który jest realizowany w naszym województwie i w ramach tego między innymi Państwa 
gmina była reprezentowana na targach w Szczecinie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są jakieś pytania lub uwagi? nie widzę. Przechodzimy do 
głosowania. Kto jest za podjęciem uchwały na druku nr 7. kto jest za proszę o podniesienie ręki

Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 10 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw - 0
Wstrzymało się -0
Uchwała została podjęta 

Uchwała Nr 518/2010
w sprawie w sprawie wyrażenia woli współtworzenia i przystąpienia do Lokalnej Organizacji 

Turystycznej
(uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kolejne uchwały to na druku nr 8 i 8a proszę komisję o opinię

Przewodniczący  Komisji  Budżetowo  –  Gospodarczej  p.  Mazuro –  komisje  te  poprawione 
uchwały już miały na komisji i oby dwa projekty zaopiniowały pozytywnie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, mamy również przedstawiciela związku Pana prezesa 
czy ktoś ma jakieś pytania dotyczące związku w którym nasza gmina jest? proszę radny Hlib

Radny Hlib  - pierwszym i głównym celem jest wybudowanie Słajsina, chciałbym zapytać jak idą 
postępy i czy mamy jakieś postępy
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Pan Robert Wawrzyniak - Pani Przewodnicząca dziękuję za zaproszenie i bardzo się cieszę, że 
mogę być i mówić jakie są postępy. Jesteśmy w półkroku od podpisania umowy na dofinansowanie z  
Narodowym  Funduszem  i  jak  mówiłem  naszą  ocenę  wniosku  i  teraz  kwestia  zamknięcia 
szczegółów .. jesteśmy po kontrolo z Narodowego Funduszu i były zalecenie ale już są wykonane i  
następny  krok  przed  podpisaniem  umowy  jest  zespól  ..jesteśmy  pół  kroku  przed  podpisaniem 
umowy ale kiedy to nastąpi to nie wiem i wolę nie rzucać dat bo to nie ode mnie zależy mogę 
powiedzieć, że ze swojej strony zrobiliśmy prawie wszystko 

Radny Hlib – czy termin oddania Słajsina jest zagrożony czy istnieje teoretyczne ryzyko

Pan Robert  Wawrzyniak –sam zapis  umowy jest  za krótki  największą częścią  są załączniki..tak 
naprawdę wszystko powinno ruszyć w przyszłym roku 

Radny Hlib –podczas  ostatniej  wizyty  pytałem pana  odnośnie  środków finansowych  bo  każda 
gmina ma zadłużenie, czy dzisiaj może Pan już rozmawiać cyframi ile pożyczyć 
Pan Robert  Wawrzyniak –najważniejsza  informacja  jest  to  ile  dofinansowania  dostanymi  a  ile 
trzeba będzie pożyczyć może będziemy się ubiegać w Narodowym Funduszu o pożyczkę tyle, że nie 
będę ukrywał ta pożyczka obwarowana jest z jednym z warunków trudnym do spełnienia jednym z  
takich warunków jest poręczenie przez gminy jeżeli gminy poręczą pożyczkę nie będzie problemów 
ale znamy sytuację gmin i czasami wejście w pożyczkę gmin jest nie możliwe i związek szuka takich 
rozwiązań żeby poręczającym był związek i rozmawialiśmy również z BOŚ i jest bank zainteresowany 
innymi formami poręczenia kredytu które mógłby spełnić związek chodzi o to aby wziąć hipotekę na 
grunty które gminy nam użyczyły w dzierżawę przekazały a to nie obciążają gmin i to jest jedno z 
rozwiązań 

Radny  Hlib  –  mam  pytanie  odnośnie  projektów  uchwał  przedstawiono  nam  najpierw  wersję  jedno 
uchwałową a na komisji otrzymaliśmy wersję poprawioną i zastanawia mnie § 2 Przewodniczący Zarządu 
organizuje prace Zarządu Związku i kieruje bieżącymi sprawami Związku, Przewodniczący Zarządu wykonuje 
czynności  w  sprawach  z  zakresu  prawa  pracy  w  stosunku  do  pracowników  zatrudnionych  w  Celowym 
Związku Gmin R – XXI w Nowogardzie  oraz  kierowników jednostek  organizacyjnych  Związku,  w tym 
przedsiębiorstw i zakładów, za wyjątkiem zatrudniania 

i zwalniania kierowników jednostek organizacyjnych Związku czy macie jakieś zakłady?

Pan Robert Wawrzyniak – nie, w tej chwili nie mamy ale to jest przewidywanie sytuacji i jest to 
związane z następną uchwałą dlatego są dwie na druku nr 8 a  jest  taki  zapis,  że  Związek może 
prowadzić Zakład Gospodarki Odpadami w formie organizacyjno - prawnej zakładu budżetowego 
albo  spółki  prawa  handlowego  ze  100%  udziałem  Celowego  Związku  Gmin  R  -  XXI  w 
Nowogardzie zwanych operatorem inaczej przewiduje się sytuację, że może być zakład te zapisy są 
związane z wytycznymi z Ministerstwa Rozwoju Regionalnego do którego musimy dostawać nasz 
statut i w tych wytycznych  tam się przewiduje dwie formy prowadzenia tego zakładu albo zakłada 
budżetowy albo spółka ze 100% udziałem jednostki samorządu terytorialnego a związek nie jest  
jednym ani drugim i zapytaliśmy się czy może prowadzić taką działalność i otrzymaliśmy odpowiedź, 
że  związek  jest  powołany  jak  gmina  aby  mógł  prowadzić  działalność  bezpośrednią  ale  mimo 
wszystko w statucie wpisujemy warianty aby później już nie zmieniać 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej –dobrze,  przechodzimy do głosowania  kto  jest  za  przyjęciem 
uchwały w treści jak mówi o tym  poprawiony druk nr 8. Kto jest za proszę o podniesienie ręki 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 10 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw - 0
Wstrzymało się -0
Uchwała została podjęta 

Uchwała Nr 519/2010
w sprawie przyjęcia zmiany statutu Celowego Związku Gmin R- XXI z siedzibą w 

Nowogardzie
(uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, druk dodatkowy dzisiaj wprowadzony 8 a czy w tym te 
macie są jakieś pytania lub wątpliwości? nie widzę. Kto jest za podjęciem tej uchwały na dodatkowym 
druku nr 8a. Kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 10 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw - 0
Wstrzymało się -0
Uchwała została podjęta 

Uchwała Nr 520/2010
w sprawie przyjęcia zmiany statutu Celowego Związku Gmin R- XXI z siedzibą w 

Nowogardzie
(uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej –przechodzimy do druku nr 2 dotyczący zmiany budżetu gminy 
Węgorzyno na rok 2010. Proszę komisję o opinię

Przewodniczący Komisji  Budżetowo – Gospodarczej  p.  Mazuro –  komisję  projekt  uchwały 
zaopiniowały pozytywnie 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –dziękuję,  czy  są  jakieś  wnioski  lub  uwagi?  nie  widzę. 
Przechodzimy do głosowania. Kto jest za podjęciem uchwały na druku nr 2 proszę o podniesienie 
ręki

Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 10 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw - 0
Wstrzymało się -0
Uchwała została podjęta 

Uchwała Nr 521/2010
w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2010
(uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej –przechodzimy do druku nr 3 dotyczący zmiany budżetu gminy 
Węgorzyno na rok 2010. Proszę komisję o opinię
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Przewodniczący Komisji  Budżetowo – Gospodarczej  p.  Mazuro –  komisję  projekt  uchwały 
zaopiniowały pozytywnie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, czy są jakieś wnioski lub uwagi bądź pytania? proszę

Pani  Burmistrz-  chciałam  złożyć  do  tego  projektu  uchwały  autopoprawkę  na  zwiększenie 
dochodów kwoty 25 tys. to jest  to co gmina będzie realizowała z centrum inicjatyw wiejskich w 
Łobzie gmina dostała dotację 25 tys. projektu sesja naukowa w ramach jubileuszu. Musimy dodać w 
wydatkach  i  w  dochodach,  5  tys.  dostaliśmy  na  realizację  sesji  naukowej  z  fundacji  polsko  -  
niemieckiej.

Pani  Skarbnik  -  to  jest  jedno a  drugie  dzisiaj  wynikło  w związku  ze  złożonym wnioskiem na 
wodociągi Cieszyno- Cieszyno dzisiaj to wpłynęło tereny rekreacyjne w związku z tym, że w RPO 
chcą  uzupełnienia  do  wniosku,  że  w  uchwale  budżetowej  WPI  nie  było  kwoty  palowanej  na 
inwestycję, która będzie realizowana w 2011. w punkcie 15 trzeba dopisać 6050.

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Burmistrz autopoprawką?

Pani Burmistrz- tak

Przewodnicząca Rady Miejskiej – proszę

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – na komisji było omówione 
ale trzeba publicznie powiedzieć powstaje KIS weź Pani powiedz co to takiego?

Pani Burmistrz -  w uzasadnieniu jest,  że  zwiększamy kwotę  o 90 tys.  to jest  ten projekt  który 
otrzymaliśmy  z  ministerstwa  Pracy  i  Polityki  Społecznej  w  Warszawie  na  wniosek  PUP  przy 
współudziale  Gminy  Węgorzyno  i  Resko  tutaj  aktywne  formy  przeciwdziałania  i  wykluczeniu 
społecznemu projekt polega na tym, że w gminie będzie powołana grupa 6 osobowa pracowników 
którzy będą przeszkoleni w tym roku a następnie w przyszłym roku będą wykonywać remonty lokali  
socjalnych i ta kwota jest do wykorzystania do końca roku w ten sposób, że dwadzieścia parę jest na 
szkolenia ta grupa będzie przeszkolona w Łobzie w zakresie takich typowych prac budowlanych. Z 
tej  kwoty  mamy  7  tys.  na  narzędzia  dla  tej  grupy  a  pozostała  kwota  jest  na  zakup  materiałów 
budowlanych na remonty lokali socjalnych. Ta grupa musi być z KIS czyli Klub Integracji Społecznej 
w  ramach  tego  trzeba  pracownika  najpierw  przyłączyć.  Będą  zatrudnieni  w  ramach  robót 
publicznych przez PUP. Tutaj jest też kwota na wyremontowanie drogi gminnej w Gardnie to jest ta 
droga do tego zakładu. Chciałam zwrócić uwagę na wydatki z pobytem podopiecznych w różnych 
Domach Pomocy Społecznej te wydatki nam wzrastają w zastraszającym tempie jak widziałam wykaz 
u Pani kierownik 26 tys. rocznie. Jak rodzina kieruje swojego członka do DPS to część pokrywa 
gmina a część z jego renty która nie pokrywa w całości tych wydatków i większą cześć musi pokryć  
gmina.  Pani  Kierownik  mi  sygnalizuje,  że  tych  osób będzie  coraz  więcej  i  kwota  będzie  mogła  
wzrosnąć. Chcemy stworzyć opiekę sąsiedzką bo będzie to o wiele tańsze niż w DPS. Jeżeli rodzina  
umieszcza  członka  w  DPS  to  ma  prawo  alimentacji,  gmina  ma  prawo  dochodzić  od  rodziny 
pieniędzy za pobyt babci, cioci, mamy czy ojca. 

Radny Mazuro  - chciałbym zauważyć jak Agencja przez dłuższy czas zbywała nieruchomości w 
trakcie dalszej współpracy dofinansowuje nas przy przejmowaniu hydroforni połowę dołożyła teraz 
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znów  dokłada  i  chciałbym  usłyszeć  jak  kolej  nam  przekazuje  różne  nieruchomości  i  nam 
dofinansowuje 

Radna Kamińska -  proszę mi powiedzieć ile  osób jest  w DPS Pani Kierownik i  jak to szybko 
wzrasta?

Kierownik OPS - najpierw jest proponowana pomoc OPS i najpierw przychodzi opiekunka w DPS 
koszt  utrzymania jednej osoby to od 25 do 26 tys.  rocznie,  kierujemy osoby pozbawione opieki 
rodziny my kierujemy osoby które są pozbawione opieki rodziny. Jak jest opiekunka to jest 3 lub 4 
godziny nawet 8 ale co dalej co w weekendy co w święta przecież to są osoby starsze, chore. 

Radna Kamińska - ale możecie taką decyzję o umieszczeniu cofnąć?

Kierownik  OPS  -  tak  możemy  ale  musimy  zapewnić  tej  osobie  opiekę  całodobową,  w  tym 
momencie mamy 2 opiekunki na etat ale 4 na umowę zlecenie.

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy w tych kosztach są też leki pobierane 

Kierownik OPS - tak tutaj też są leki całodobowy pobyt wyżywienie.

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są jeszcze jakieś pytania? nie widzę. Kto jest za podjęciem 
uchwały na druku nr 3 proszę o podniesienie ręki

Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 10 radnych, głosowało: 
Za - 8
Przeciw - 0
Wstrzymało się -2
Uchwała została podjęta 

Uchwała Nr 522/2010
w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2010
(uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej –przechodzimy do druku nr 4 w sprawie umorzeń i ulg i tak dalej. 
Proszę komisję o opinię

Przewodniczący Komisji  Budżetowo – Gospodarczej  p.  Mazuro –  komisję  projekt  uchwały 
zaopiniowały pozytywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dla wyjaśnienia czy to jest ta uchwała co nam Wojewoda uchylił?

Pani Burmistrz - tak, teraz mamy już opinię i pozytywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej –czy są jakieś uwagi? nie widzę. przechodzimy do głosowania kto 
jest za podjęciem tejże uchwały prószę o podniesienie ręki

Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 10 radnych, głosowało: 
Za - 10
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Przeciw - 0
Wstrzymało się -0
Uchwała została podjęta 

Uchwała Nr 523/2010
w sprawie w sprawie określenia szczegółowych zasad sposobu i trybu udzielania ulg w 
spłacie należności pieniężnych mający charakter cywilno prawny, przypadający Gminie 

Węgorzyno i jej jednostkom podległym oraz warunki dopuszczalności pomocy publicznej w 
przypadkach w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz warunków 

dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc 
publiczną, oraz wskazania organu lub osób uprawionych do udzielania tych ulg

(uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej –przechodzimy do druku nr 5 w sprawie założeń do projektu 
budżetu na 2011 rok. Proszę komisję o opinię

Przewodniczący Komisji  Budżetowo – Gospodarczej  p.  Mazuro –  komisję  projekt  uchwały 
zaopiniowały pozytywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej –nie ma żadnych pytań, uwag ani wniosków? przechodzimy do 
głosowania. kto jest za podjęciem uchwały na druku nr 5 proszę o podniesienie ręki

Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 10 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw - 0
Wstrzymało się -0
Uchwała została podjęta 

Uchwała Nr 524/2010
w sprawie w sprawie założenia do projektu budżetu gminy na 2011 rok

(uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej –przechodzimy do druku nr 6 w w sprawie zmiany uchwały Rady 
Miejskiej Nr XXXVIII/449/2009 z dnia 30 grudnia 2009 roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy 
Węgorzyno na 2010 rok Proszę komisję o opinię

Przewodniczący Komisji  Budżetowo – Gospodarczej  p.  Mazuro –  komisję  projekt  uchwały 
zaopiniowały pozytywnie ale miały otrzymać cyfry które miały być wpisane w punkcie 6

Pani Skarbnik - 80 tys. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy na mocy podjętej dzisiaj uchwały jeśli Rada ją podejmie 
gmina udzieli pożyczki dla Gminy Łobez tak?

Pani Skarbnik - może, bo wszystkie gminy uczestniczące zobligowały się do tego, że podejmą takie 
uchwały  w razie  późnego spływu środków z unii  europejskiej,  podjąć  musimy ale  nie  wiem czy 
udzielimy
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – bo nie  jesteśmy za bogatą  gminą i  sami zaciągamy kredyty 
oprocentowane a mamy udzielić innej gminie nieoprocentowanej pożyczki. Proszę Pani Burmistrz

Pani Burmistrz - może ja wyjaśnię bo to nie jest tak. Ta pożyczka jest przeznaczona dla Gminy 
Łobez który jest liderem w punktach przedszkolnych w Cieszynie i w innych gminach i wszystko 
pięknie przedszkola działają ale rozliczenie wniosków trwa tak długo, że po prostu gmina Łobez 
zanim otrzyma te pieniądze z Ministerstwa to za punkty przedszkolne w tych pięciu gminach płaci z 
własnych pieniędzy Burmistrz Łobza zrobił to dwukrotnie jak się spóźniały pieniądze z Ministerstwa 
dla nauczycieli w przedszkolach  i skarbnik zrobiła weto i już też nie będą płacić tylko niech każda z 
gmin podejmie taką uchwałę, że jak się będą spóźniały pieniądze z Ministerstwa to my gminie Łobez 
pożyczamy i jak dostanie to zwraca do nas. Te zapisy dotyczą tylko tego roku do grudnia.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  ja  mam  jeszcze  trzy  pytania  dotyczące  naszej  sytuacji 
finansowej. Ile mamy lokat i na jaką wartość ale już wiem, że nie mamy. Stan konta bankowego naszej 
gmin na dzisiaj.  Stan naszych zobowiązań. Ja nie musze tej informacji mieć dzisiaj.  Czy są jakieś 
pytania? nie ma więc przechodzimy do głosowania. kto jest za podjęciem uchwały na druku nr 6 
proszę o podniesienie ręki

Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 10 radnych, głosowało: 
Za - 8
Przeciw - 1
Wstrzymało się -1
Uchwała została podjęta 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – ogłaszam 15 minutową przerwę

Uchwała Nr 525/2010
w sprawie w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej Nr XXXVIII/449/2009 z dnia 30 

grudnia 2009 roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy Węgorzyno na 2010 rok
(uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –koniec  przerwy,  przechodzimy  do  druku  nr  9  w  sprawie 
wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomości gruntowej 
oznaczonej numerem 1228/3 położonej w obrębie ewidencyjnym nr 1 miasta Węgorzyno  Proszę 
komisję o opinię

Przewodniczący Komisji  Budżetowo – Gospodarczej  p.  Mazuro –  komisje  projekt  uchwały 
zaopiniowały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –czy są jakieś uwagi lub wnioski? nie widzę. przechodzimy do 
głosowania. kto jest za podjęciem uchwały na druku nr 9 proszę o podniesienie ręki

Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 10 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw -0 
Wstrzymało się -0
Uchwała została podjęta 
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Uchwała Nr 526/2010
w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu ustnego 

nieograniczonego nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem 1228/3 położonej w 
obrębie ewidencyjnym nr 1 miasta Węgorzyno

(uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do druku nr 10  w sprawie wyrażenia zgody na 
sprzedaż  w  trybie  przetargu  ustnego  nieograniczonego  nieruchomości  gruntowej  oznaczonej 
numerem 64/1 położonej w obrębie ewidencyjnym Połchowo, Gmina Węgorzyno Proszę komisję o 
opinię

Przewodniczący Komisji  Budżetowo – Gospodarczej  p.  Mazuro –  komisje  projekt  uchwały 
zaopiniowały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dobrze, ja na przyszłość mama prośbę aby oznaczać te mapki 
gdzie  jest  północ  bo nie  wiadomo gdzie  prowadzi  dana  droga.  Jeśli  nie  ma żadnych wniosków 
przechodzimy do glosowania. Kto jest za podjęciem uchwały na druku nr 10, kto jest za proszę o 
podniesienie ręki.

Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 10 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw -0 
Wstrzymało się -0
Uchwała została podjęta 

Uchwała Nr 527/2010
w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu ustnego 

nieograniczonego nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem 64/1 położonej w obrębie 
ewidencyjnym Połchowo, Gmina Węgorzyno

(uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do druku nr 11 w sprawie zmieniająca uchwałę w 
sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności w działce nr 250/2 w obrębie nr 2 miasta 
Węgorzyno Proszę komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – komisje projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy sa jakieś uwagi lub wnioski? nie widzę. Kto jest za 
podjęciem uchwały na druku nr 11, kto jest za proszę o podniesienie ręki

Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 10 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw -0 
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Wstrzymało się -0
Uchwała została podjęta 

Uchwała Nr 528/2010
w sprawie w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności w działce nr 250/2 w obrębie nr 2 miasta Węgorzyno
(uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej –przechodzimy do druku nr 12  w sprawie wyrażenia zgody na 
nieodpłatne nabycie od Agencji Nieruchomości Rolnych nieruchomości oznaczonej numerem 483 
położonej w obrębie Sielsko Proszę komisję o opinię

Przewodniczący Komisji  Budżetowo – Gospodarczej  p.  Mazuro –  komisje  projekt  uchwały 
zaopiniowały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, czy są jakieś uwagi lub wnioski? radny Hlib proszę

Radny  Hlib  -  zgodnie  z  moimi  informacjami  stowarzyszenie  napisało  projekt  i  dostało  na  to 
pieniądze ale co będzie się działo w kwestii zabezpieczenia wiadomo, że to od razu nie pójdzie do 
realizacji stowarzyszenia, chodzi mi o sprawy techniczne zabezpieczenia

Pani Burmistrz - tak jak teraz 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – nie ma żadnych wniosków to głosujemy. kto jest za podjęciem 
uchwały proszę o podniesienie ręki

Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 10 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw -0 
Wstrzymało się -0
Uchwała została podjęta 

Uchwała Nr 529/2010
w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Agencji Nieruchomości 

Rolnych nieruchomości oznaczonej numerem 483 położonej w obrębie Sielsko
(uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej –przechodzimy do druku nr 13  w sprawie wyrażenia zgody na 
zbycie nieruchomości gruntowej oznaczonej nr 578 o pow. 0,1259 ha położonej w obrębie nr 3 
miasta Węgorzyno Proszę komisję o opinię

Przewodniczący Komisji  Budżetowo – Gospodarczej  p.  Mazuro –  komisje  projekt  uchwały 
zaopiniowały pozytywnie. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, nie ma wniosków, uwag ani pytań. Przechodzimy do 
głosowania kto jest za proszę o podniesienie ręki

Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 10 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw -0 
Wstrzymało się -0
Uchwała została podjęta 

Uchwała Nr 530/2010
w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej oznaczonej nr 578 

o pow. 0,1259 ha położonej w obrębie nr 3 miasta Węgorzyno
(uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  przechodzimy  do  druku  nr  14  wyrażenia  zgody  na  zbycie 
nieruchomości  gruntowej  oznaczonej  nr  30  o  pow.  0,50  ha  położonej  w obrębie  ewidencyjnym 
Brzeźniak, Gmina Węgorzyno Proszę komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – obje komisje wnioskują o 
oddalenie projektu uchwały w celu otrzymania opinii rady sołeckiej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kto jest za wnioskiem komisji o oddalenie proszę o podniesienie 
ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 10 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw -0 
Wstrzymało się -0
Uchwała została oddalona 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –druk  nr  15 wyrażenia  zgody  na  zbycie  niewyodrębnionego 
lokalu  użytkowanego  nr  5  przy  ul.  Runowskiej  2  w  Węgorzynie  wraz  z  oddaniem w wieczyste 
użytkowanie ułamkowej części gruntu proszę komisję o opinię 

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – tutaj komisje nie były już 
zgodne i opinia komisji  budżetowej jest pozytywna a komisja społeczno oświatowa zaopiniowała 
negatywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej –ja  mam takie  pytanie  może wniosek albo podzielę się  swoją 
opinią.  Ta uchwała  wraca  po raz  kolejny  i  przy  każdym obradowaniu  pytałam się  dopytywałam 
dlaczego  udział  jest  w dwóch  różnych  działkach  do  dnia  dzisiejszego  nie  zostało  o  wyjaśnione 
powrotem  uchwała  wraca  w  niezmienionej  wersji  nawet  uzasadnienie  nie  jest  zmienione  bo  te 
informacje nie są ujęte

Pani Burmistrz - bo są dwie działki taki jest podział geodezyjny.

Przewodnicząca Rady Miejskiej –ale to nie jest ostatni lokal w tym budynku?
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Pani Burmistrz  -nie, jest jeszcze jeden lokal który zajmuje najemca. Ja uważam, że jest zasadne 
zbycie tego lokalu bo wtedy właściciel będzie ponosił koszty remontu a nie gmina i jest to ostatni 
lokal który pozostał

Przewodnicząca Rady Miejskiej –czy są jakieś wnioski lub uwagi? nie ma a więc przechodzimy do 
głosowania. kto jest za podjęciem uchwały na druku nr 15 proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 10 radnych, głosowało: 
Za - 4
Przeciw -4
Wstrzymało się -2
Uchwała nie została podjęta 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –druk nr 16 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 
gruntowej oznaczonej nr 827 o pow. 0,0103 ha położonej w obrębie nr 1 miasta Węgorzyno proszę 
komisję o opinię 

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – tutaj komisje były już zgodne 
i projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej –czy są jakieś pytania lub uwagi? przechodzimy do głosowania. 
Kto jest za podjęciem uchwały na druku nr 16 proszę o podniesienie ręki

Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 10 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw -0 
Wstrzymało się -0
Uchwała została podjęta 

Uchwała Nr 531/2010
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej oznaczonej nr 827 o pow. 

0,0103 ha położonej w obrębie nr 1 miasta Węgorzyno
(uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do druku nr 17 w sprawie  wyrażenia zgody na 
nieodpłatne nabycie od Polskich Kolei  Państwowych S.A. w Warszawie praw własności  22 lokali 
mieszkalnych położonych w Runowie Pomorskim przy ul. Połchowskiej i ul. Kolejowej oraz 5 lokali 
mieszkalnych  położonych  w  Węgorzynie  przy  os.  40-  lecia  PRL,  wraz  z  udziałem  w  gruncie 
stanowiącym prawo użytkowania wieczystego Proszę komisję o opinię

Przewodniczący  Komisji  Budżetowo  –  Gospodarczej  p.  Mazuro –  komisja  budżetowa 
zaopiniowała pozytywnie a oświatowa negatywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, czy są jakieś pytania? pani burmistrz
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Pani  Burmistrz  -  ja  wnioskuję  o przyjęcie  tej  uchwały  bo jest  to praktycznie  zakończenie  tych 
mieszkań  sprzedaży  ta  uchwała  jest  już  drugi  raz  wprowadzana.  Jak  się  zapoznałam  z  tą 
dokumentacją  to  pozostały  tylko  Ci  najemcy  co  nigdy  tych  mieszkań  nie  kupią.  Wnioskuję  do 
radnych o podjęcie tej uchwały bo jest to zasadne aby zakończyć tą sprawę.

Przewodnicząca Rady Miejskiej – wobec kogo Ci najemcy mają dług?

Pani Burmistrz- wobec PKP

Przewodnicząca Rady Miejskiej – chyba nie bo płacą do wspólnoty więc są dłużnikami PKP. 
Proszę

Radny  Kaliciński  -oni  mają  dług  dla  PKP  bo  jak  wspólnoty  powstały  mieszkańcy  płacą  do 
wspólnoty a Ci którzy nie płacą to płaci za nich PKP 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – radny Mazuro

Radny Mazuro - przejmujemy 27 lokali 3 są czyste a 14 mamy zadłużone w tej chwili przejmiemy te 
mieszkania  i  rodziny  te  w  tej  chwili  pewnie  na   bieżąco  nie  płacą  i  mają  problemy  a  później  
wspólnota wystąpi o to do gminy. Komisja budżetowa z bólem ale musimy to przejąć świadomie

Przewodnicząca Rady Miejskiej – jeśli nie ma wniosków proszę o podniesienie ręki kto jest za 
podjęciem

Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 10 radnych, głosowało: 
Za - 8
Przeciw -1 
Wstrzymało się -1
Uchwała została podjęta 

Uchwała Nr 533/2010
w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Polskich Kolei Państwowych S.A. w 
Warszawie praw własności 22 lokali mieszkalnych położonych w Runowie Pomorskim przy 
ul. Połchowskiej i ul. Kolejowej oraz 5 lokali mieszkalnych położonych w Węgorzynie przy 

os. 40- lecia PRL, wraz z udziałem w gruncie stanowiącym prawo użytkowania wieczystego
(uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do druku nr 18 w sprawie  wyrażenia zgody na 
nabycie  od  Polskich  Kolei  Państwowych  S.A.  W  Warszawie  praw  majątkowych  –  użytkowania 
wieczystego nieruchomości położonej w obr. ewidencyjnym Połchowo m. Runowo Pom., wraz z 
przeniesieniem  własności  budynków,  budowli  i  urządzeń  oraz  ustanowienia  służebności Proszę 
komisję o opinię

Przewodniczący Komisji  Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – ta  uchwała jest  zrobiona 
niedbale  my  wnioski  zrobiliśmy  a  tu  dalej  nie  jest  dopisane  i  komisje  muszą  dopisać  Komisje 
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wnioskują o dopisanie § 2  nabycie nastąpi z chwilą rozebrania przez PKP wieży ciśnień i demontażu 
wyposażenia przepompowni, po poprawce projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są jakieś inne wnioski? nie widzę kto jest za wnioskiem 
komisji proszę o podniesieniem ręki

Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 10 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw -0 
Wstrzymało się -0
Wniosek został przyjęty

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kto jest za podjęciem uchwały po poprawkach komisji proszę o 
podniesienie ręki kto jest za podjęciem uchwały w nowej wersji
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 10 radnych, głosowało: 
Za - 8
Przeciw -1 
Wstrzymało się -1
Uchwała została podjęta 

Uchwała Nr 534/2010
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie od Polskich Kolei Państwowych S.A. W Warszawie 

praw majątkowych – użytkowania wieczystego nieruchomości położonej w obr. 
ewidencyjnym Połchowo m. Runowo Pom., wraz z przeniesieniem własności budynków, 

budowli i urządzeń oraz ustanowienia służebności
(uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej - na druku nr 19 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 
dzierżawy na okres 15 lat w formie bezprzetargowej na dzierżawę urządzeń i obiektów wodociągowo 
– kanalizacyjnych Proszę komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – przy tym projekcie uchwały 
byli przedstawiciele PUWiS komisje wypracowały takie stanowisko Komisje nie zaopiniowały 
projektu uchwały i wnioskują o przeprowadzenie przetargu nieograniczonego na dzierżawę urządzeń 
i obiektów wodno – kanalizacyjnych i przedstawienie Radzie Miejskiej przed ogłoszeniem przetargu 
projektu umowy do akceptacji w formie uchwały

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, czy są jakieś inne wnioski? nie widzę. Kto jest za 
wnioskiem komisji proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 10 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw -0 
Wstrzymało się -0
Wniosek został przyjęty
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – Panie Mecenasie czy musimy jakoś inaczej przegłosować bądź 
wycofać ten projekt uchwały?

Pan Mecenas - ja to traktuję jako poprawkę do tej uchwały 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – nie, mamy wniosek i uchwała nie może być podjęta

Radny Mazuro  -  wniosek komisji  wnioskują o przeprowadzenie  przetargu nieograniczonego na 
dzierżawę urządzeń i  obiektów wodno – kanalizacyjnych i  przedstawienie Radzie Miejskiej  przed 
ogłoszeniem przetargu projektu umowy do akceptacji w formie uchwały

Przewodnicząca Rady Miejskiej –  czyli  ten projekt  staje  się  bezzasadny i  stawiam wniosek  o 
oddalenie projektu uchwały. Kto jest za moim wnioskiem proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 10 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw -0 
Wstrzymało się -0
Wniosek został przyjęty

Przewodnicząca Rady Miejskiej - na druku nr 20 w sprawie zmiany Planu Odnowy Miejscowości 
sołectwa Węgorzyno Proszę komisję o opinię

Przewodniczący Komisji  Budżetowo – Gospodarczej  p.  Mazuro –  komisja  projekt  uchwały 
zaopiniowała pozytywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, czy są jakieś uwagi? radna Kamińska

Radna Kamińska - uwagi na komisji były, że to będzie bardzo drogo, ja bym chciała, żeby to Pan 
dyrektor wyjaśnił i czy nie może być tańszym kosztem 

Pan Waldemar Konefał - Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado ja nie mogę się wypowiedzieć w 
sensie kosztów ponieważ tutaj Państwo jesteście władni i możecie się podpierać jakimiś ekspertyzami 
i na bazie jakiś wcześniejszych robót czy na bazie innych. Ja miałem dostępną całą dokumentację od 
Pani Burmistrz dotyczący tego placu wspomnę tylko, że cały teren obejmuje ten plac przed szkołą od  
strony boiska,  drogę wjazdową od ulicy Grunwaldzkiej  oraz plac  zabaw dla dzieci  na tak zwaną 
pogodę.  Dzieci  objęte  nową reformą czyli  5  latki  nie  obowiązkowo ale  już  od  przyszłego roku 
szkolnego, będzie to obowiązkowe czyli sześciolatki będą w klasach pierwszych pomysł był taki aby 
powstały  dwa  obiekty  przy  placówkach  które  będą  prowadziły  obowiązkowe  przygotowanie 
przedszkolne, bo tak się to fachowo nazywa jedna część od 1 września u nas została otwarta to jest 
tak zwana sala na nie pogodę Pani Sekretarz odbierała ją w imieniu Pani Burmistrz i wyposażenie jest  
i ta część zabawowa jest przewidziana w tym projekcie na górce i to jest kilka tysięcy sama ta część.  
Najdroższy jest ten plac bo jest to duża powierzchnia i ma się coś tam za dziać czyli ma być ułożone 
z kostki mini miasteczko na kratę rowerową tak szkoła podstawowa ma a gimnazjum motorowerowej 
i trzeba gdzieś to robić. Teraz dobrze jest zadbać aby takie miejsce było bo tam ma być przejścia dla 
pieszych i jeszcze jakieś znaki mają być zakupione i z tej kostki będą ułożone jakieś tereny tak jak 
kiedyś się w klasy grało coś takiego i na pewno nie będzie to ułożona kostka zwykła i dziękuję. To 
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robimy na kolejne lata to warto wydać więcej a czy te kosztorysy są przeszacowane to też nie ja bo  
nie jestem ekspertem. Zróbmy raz a porządnie i będziemy mieli piękny obiekt zakończony.

Przewodnicząca Rady Miejskiej – ja mam takie pytanie pięknie wyglądają te projekty nie można 
było zagospodarować tej przestrzeni między salą gimnastyczną halą i o całe zamknąć?

Pan Waldemar Konefał - tak na pewno można tylko to znowu będą koszty

Przewodnicząca Rady Miejskiej – bo to jest jedna całość bo jak teraz będziemy chcieli coś tam 
zrobić to znowu koszty. Pani Burmistrz proszę

Pani  Burmistrz – na pewno proszę  Państwa zwróciliście  uwagę,  że  w źródłach finansowania  z 
PROW mamy dostać 311 tys. a gmina ma dopłacić 477 tys. pierwszy raz się zdarza, że gmina ma 
więcej zapłacić niż dostaje z unii.  To jest PROW czyli każda miejscowość ma swoje 500 tys. do 
wykorzystania my z PROW wykorzystaliśmy i zrobiliśmy dwa place zabaw i tutaj z tej naszej kwoty  
również skorzystała parafia, która robi drugi etap zagospodarowania terenu wokół kościoła. Ksiądz 
proboszcz przed przystąpieniem do projektu wystąpił do mnie z taka prośbą czy zgodzę się aby ten 
projekt poszedł z tej puli dla miasta uznałam, że projekt parafii jest również korzystny dla miasta bo 
on porządkuje otoczenie wokół parafii  i  jest w centrum miasta. Tak kwota którą dostała parafia  
pomniejszyła naszą pulę a my dostajemy to co zostało i resztę musi ponieść gmina. To co Pani  
Przewodnicząca  mówiła  to  można  zrobić  z  innego  projektu  a  tutaj  celowo  wybraliśmy 
zagospodarowanie terenu przed szkołą, cały dziedziniec, bramy na pilota, ten plac dla dzieci

Przewodnicząca Rady Miejskiej –Pan radny Kaliciński proszę

Radny Kaliciński – dziwię się że w ogóle dyskusja jest jakaś na ten temat czy za dużo czy za mało 
po prostu trzeba zrobić i już a nie za dużo i składam wniosek o zamknięcie dyskusji i glosujemy

Przewodnicząca Rady Miejskiej –proszę radna Kamińska

Radna Kamińska – ja tylko chciałam powiedzieć, że z tego co wiem to proboszcz nie rozmawiał z 
Panią na ten temat, bo miał takie samo prawo jak każdy inny a to radni przepuścili taką uchwałę to  
znaczy dopuścili taka uchwałę, że PROW weszła parafia i tutaj nic się wielkiego nie stało skorzystała  
po prostu parafia tak jak wszyscy i zostały takie a nie inne pieniądze także tutaj sugerowanie, że  
kościół wykorzystał a nam zostały resztki to nie porządku 

Pani  Burmistrz –  ja  nic  takiego  nie  powiedziałam,  proszę  nie  zmieniać  moich  wypowiedzi  ja  
poinformowałam tylko z tych 500 tys. jakie zostają realizowane zadania. Ksiądz proboszcz spotkał  
się ze mną i poprosił żeby on też wszedł w ta pulę jako parafia taka rozmowa się odbyła i proszę nie  
przeinaczać 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –radny Mazuro proszę 

Radny Mazuro – radny chyba nie zrozumiał stanowiska komisji tylko w dyskusji trzeba powiedzieć 
swoje zdania bo to jest 60% dofinansowania, bogata ta nasza gmina jest jeżeli robi plac za 800 tys.  
wcześniej  zdjęliśmy  z  kanalizacji  z  ulicy  Podgórnej  ja  jeszcze  czekam  na  interpelację  swoją  bo 
przetargi rozstrzygnięte pieniądze strategiczne gdzie potrzeba 5 mln a dodamy 400 tys. 600 tys. i 
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zaraz będzie uchwała o Ginawie ja tez nie jestem zadowolony z tematu gdzie świetlica za 700 tys. to 
my jesteśmy bogata gminą, że ten plac trzeba zrobić to dyrektorowi trzeba ukłon dać bo faktycznie 
trzeba zrobić bo o tym placu było na początku naszej kadencji zagospodarowanie placu przy szkole.  
Wyszedł nie wypał z łącznikiem bo przejazd żeśmy sobie zamknęli.  Teraz komisja opiniuje żeby 
pieniądze dać do tego PROWu, że przy okazji parafia skubnęła a jakoś parafia Storkowo nie skubnęła 
z tych pieniędzy na kościół była taka możliwość znalazła gdzie indziej. Parafia zrobiła plac dla gminy 
i dobrze, że są ludzie jeszcze którzy są jeszcze robić

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, myślę już że dyskusja jest wyczerpana. Głosujemy. Kto 
jest za podjęciem uchwały na druku nr 20 proszę o podniesienie ręki 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 10 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw -0
Wstrzymało się -0
Uchwała została podjęta 

Uchwała Nr 535/2010
w sprawie zmiany Planu Odnowy Miejscowości sołectwa Węgorzyno

(uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej –druk nr  21  plan odnowy miejscowości  sołectwa Wiewiecko, 
Ginawa proszę komisje o opinię

 Przewodniczący Komisji  Budżetowo – Gospodarczej  p.  Mazuro –komisję  projekt  uchwały 
zaopiniowały pozytywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję,  są  jakieś  wnioski  lub uwagi?  częściowo zostały już 
wypowiedziane. Głosujemy. Kto jest za podjęciem uchwały proszę o podniesienie ręki kto jest za?
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 10 radnych, głosowało: 
Za - 9
Przeciw -0
Wstrzymało się -1
Uchwała została podjęta 

Uchwała Nr 536/2010
w sprawie zmiany Planu Odnowy Miejscowości sołectwa Wiewiecko (Ginawa)

(uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej –druk nr 22 w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela 
Gminy Węgorzyno. Proszę komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro –tutaj Komisja Społeczno – 
Oświatowa  wnioskuje  o  oddalenie  uchwały  do  dalszych  prac  aby  radni,  sołtysi  mogli  podawać 
nazwiska które mogłyby być uhonorowane z okazji tego jubileuszu  
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Przewodnicząca Rady Miejskiej –dobrze, dziękuję radna Kamińska proszę

Radna Kamińska – ja mam pytanie bo Pani Burmistrz nam na komisji powiedziała, że to nie będzie 
uroczystość 550 lat tylko jako zakończenie ostatniej sesji, tak?

Pani  Burmistrz –  tutaj  rozmawiałyśmy  już  nad  oprawą  zakończenia  i  te  tytuły  powinny  być  
wręczone na ostatniej sesji Rady Miejskiej także możemy to przełożyć na następną sesję która będzie  
ponieważ później trzeba przygotować na ostania sesję 

Radna Kamińska –to mam pytanie bo planuje Pani otwarcie tego kamienia i tam tez ludzi Pani  
zaprasza chętnie byśmy widzieli listę ale nie mamy takiej możliwości i teraz mamy takie pytanie bo 
być może z listy tych zasłużonych ja mam tutaj 65 na razie tak patrząc na to jak Pani wyznaczyła to ja  
tak drugich wyznaczyłam i czy pod tym pomnikiem nie będą osoby których żeśmy tutaj wpisali z listy 
czy można tą listę poznać?

Pani Burmistrz – tak jak jest podjęta uchwała Rady Miejskiej Pionierom Ziemi Węgorzyńskiej to 
taką odznakę otrzymają pionierzy a to są mieszkańcy którzy przybyli na Węgorzyno w latach 45 -46 i 
pierwsza grupa chyba 100 osób była na jubileuszowym Lato z węgorzem natomiast grupa około 60 
jeszcze osób jest przygotowywana właśnie na odsłonięcie kamienia osadników

Radna Kamińska –Pani mówi, że na Lecie z węgorzem byli jacyś odznaczeni i co dla stali jakieś 
odznaczenia?

Pani Burmistrz – tak otrzymali taki medal 

Radna Kamińska –to czy można dostać taka listę bo być może oni się powtarzają 

Pani Burmistrz –nazwiska które ma Pani radna to myślę, że jeszcze będą wpływały nazwiska od 
sołtysów nie od wszystkich dostaliśmy propozycję to ja jeszcze proszę sołtysów aby wytypować te 
osoby zasłużone w swoim środowisku i przygotujemy uchwałę ponieważ Pani radna bardzo dużo 
nazwisk przygotowała my mamy też tam kilkadziesiąt osób to te nazwiska trzeba będzie podzielić na 
okresy, okres powojenny, okres polski ludowej i okres samorządowy tak bo przecież nie może być 
ponad 150 osób bo co alfabetycznie ułożymy musi być na jakieś okresy.

Radna Kamińska –bo jak się okaże, że tu było 100 osób a tu 60 a tutaj będzie 160 to może do  
kooptujmy i będzie 550 i wtedy będzie symbol jakiś a ja jestem wstanie wpisać 550

Pani Burmistrz –uważam, że do sprawy trzeba podejść poważnie 

Radna Kamińska –Pani Burmistrz jeżeli coś po drodze było robione my nie mamy żadnej wiedzy 
jako radni bo ja nie mam może ktoś ma 

Radny Cierpisz wyszedł z Sali obrad

Pani  Burmistrz –ale  lista  i  odznaczenia  są  w  Biurze  Rady  bo  było  moje  zarządzenie  bo  była 
przygotowana lista do odznaczenia i ten wykaz mam i teraz są dopisywane nazwiska bo szukamy w 
książkach jeszcze bo nie było w ewidencji,  bo książki były kiedyś przepisywane i błąd ludzki nie 
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zostały nazwiska wszystkie wpisane w honorowym też zaproponowałam dwa nazwiska i jak macie  
Państwo jeszcze jakieś nazwiska to proszę bardzo zgłaszać do Pani Sekretarz 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  wnioskiem  komisji  jest  o  oddalenie  projektu  uchwały  do 
dalszych prac. kto jest za wnioskiem komisji proszę o podniesienie reki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 9 radnych, głosowało: 
Za - 9
Przeciw -0
Wstrzymało się -0
Wniosek został przyjęty

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do druku nr 23 i  też jest  wniosek komisji  o 
oddalenie projektu uchwały do dalszych prac. kto jest za wnioskiem komisji proszę o podniesienie 
reki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 9 radnych, głosowało: 
Za - 9
Przeciw -0
Wstrzymało się -0
Wniosek został przyjęty

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –pakiet  uchwał  wyczerpaliśmy  przechodzimy  do  punktu 
odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych oraz na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 
Proszę Pani Burmistrz

Pani Burmistrz – Pani radna Kamińska droga do Kraśnika wykonanie zgłoszone są, że droga jest 
źle wykonana. Ja sygnalizowałam szefowi dróg powiatowych po wpisach na mojej stronie dzwoniłam 
i mówiłam, że są uwagi miałam odpowiedź,  że droga nie jest jeszcze zakończona pobocza nie są  
utwardzone. Najwięcej telefonów mamy w sprawie drzew które tam po wichurach mają nadłamane 
konary i zwisają nad drogą. Ja ponownie przekażę szefowi dróg powiatowych. Lampa przy świetlicy i  
chodnik do biblioteki to już informowałam, że chodnik ma być wykonany razem przy rozpoczęci 
inwestycji. Lampa to już mam trzy lampy zgłoszone do Łobza jedna w Runowie, druga w Sielsku a 
trzecia nie pamiętam to uzupełnienie lamp. Koszt Lata z Węgorzem to było pytanie do Pani Skarbnik 
ale  liczymy  podsumowujemy  i  będzie  przedstawione.  Radny  Hlib  droga  koło  plebani  droga 
powiatowa do remontu w Mieszewie. Przekażemy do Powiatu. Punkt przedszkolny przyznaję, że tam 
była  sytuacja  napięta  w  punkcie  przedszkolnym  w  Mieszewie  ponieważ  nauczycielka  która  tam 
pracowała  w  tamtym  roku  w  przedszkolu  nie  ma  kwalifikacji  nauczyciela  do  wychowania 
przedszkolnego i zgodnie z przepisami nie mogła być zatrudniona Urząd Pracy przysłał nam dwie 
Panie z kwalifikacjami ale stało się tak, że te dwie Pani skierowane z Urzędu Pracy do punktu w 
Mieszewie ostatecznie nie podjęły tej pracy nie przyjęły tej pracy w związku z tym jeżeli nie ma osób  
z kwalifikacjami przepis mówi, że może być zatrudniona osoba nie posiadająca kwalifikacji w tym 
momencie  Pani  Iza  Nadzieja  która  tam  pracowała  jako  nauczycielka  będzie  zatrudniona  po 
wyrażeniu zgody przez Kuratorium a taka zgoda jest już w drodze do Urzędu. Cmentarz Węgorzyno 
stara alejka na starej części kwatery wiem o którą alejkę chodzi i to jest do zaplanowania na kolejne  
lata. Poinformuję Państwa, że przygotowujemy wniosek na modernizację cmentarza w Węgorzynie 
ponieważ tak ocenia zarządca, że mamy miejsca do pochówku na trzy lata i możemy powiększać 
cmentarz w kierunku pól tam mamy tereny gminne, więc my przygotujemy wniosek do kolejnego 
budżetu pod hasłem modernizacja cmentarza i będzie to polegało na odwodnieniu czwartej kwatery  
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ostatniej do pochówku następnie odwodnienie tej  części  za cmentarzem, która będzie służyła na 
kolejne kwatery a parking po prawej stronie cmentarza przy ogrodzeniu tam na Wszystkich Świętych 
zawsze stoją samochody ponieważ parking istniejący przy powiększeniu nie będzie wystarczał będzie 
za mały więc będzie trzeba pomyśleć o powiększeniu cmentarza wraz z przygotowaniem parkingów. 
Kilka dni temu omawiałam z Panem Makarskim stan zadań, które realizuje na podstawie umów i  
poinformował mnie, że przystępuje do wykonania alejki na cmentarzu w Sielsku i chyba w Cieszynie  
ale już nie pamiętam. Pan radny Mazuro kanalizacja pierwszy etap aglomeracja rozstrzygnięcie to 
informowałam,  że  firma  która  wygrała  przetarg  złożyła  najtańszą  ofertę  na  3.400  000  nie  chce 
podpisać umowy oceniając, że nie oszacowała odtworzenia dróg, bo zrobiliśmy specyfikację w ten 
sposób,  że  zażądaliśmy  po  ułożeniu  kanalizacji  odtworzenia  dróg  Zielona  całkowicie  nowa 
odbudowana  w ciągu  pieszo-jezdnym.  Osiedle  domków jednorodzinnych odbudowa dróg  nowej 
nakładce Podgórna, Południowa chodniki, Drawska odtworzenie chodnika na całej szerokości nowy 
chodnik i Szkolna ten odcinek za Urzędem do krajowej również na całej szerokości nowy asfalt i  
oferent który uważnie przeczytał specyfikację to wszystko przeliczył co gmina chce to praktycznie ta 
oferta na 7 z czymś to ta oferta też jest przeszacowana, bo powinno to być określona kwota tez 
oszacował to w górę ale ocenił to zadanie bardziej realniej natomiast oferent przyznał się że policzył  
tylko rurę kanalizacyjną i odtworzenie na szerokości rur i w ogóle się nie doczytał, że tam trzeba 
wybudować nowe drogi twierdzi, że to około 1,5 mln i nie podpisze takiej umowy a wadium 100 tys. 

Radny Cierpisz powrócił na salę obrad

Radny Mazuro – czy ta suma 5.300 000 jest realna czy mamy się układać powoli do tych 7.700 000?

Pani  Burmistrz –  nie,  pytanie  jest  w  ogóle  nie  zasadne  Panie  Przewodniczący,  bo  kosztorys 
inwestorski jest na 4.400 000 z unii dostaliśmy 3.190 000

Radny Mazuro – ja jak przeczytałem w Tygodniku Łobeskim, że kosztorys opiewał na 5.300 000 a 
Pani mówi 7.700 000 a firma z Koszalina wygrała a ja doświadczeniem już tego Koszalina na ulicy 
Kościuszki tak mówię może trafi się nam lepsza myślałem, że dzisiaj dostanę odpowiedź, że dzisiaj 
wchodzą na plac budowy to, że oni przegrali i tracą wadium to ich zmartwienie 

Pani Burmistrz –bo to jest tak w projekcie budowlanym mamy tylko samą rurę kanalizacyjną i 
wymianę gdzieniegdzie sieci wodociągowej,  nie obliczał kosztów odtworzenia to policzył inżynier 
kontraktu i to jest w specyfikacji to Komplet Invest i to jest błąd ludzi, którzy nie doczytali się a  
studiowali dokumentację, kosztorysy, obmiary a nie doczytali się w specyfikacji

Radna Kamińska – ale dobrze była komisja przetargowa i nie zauważyła tego, że Pan przysyłając 
specyfikację nie przesłał tego drugiego członu zamówienia

Pani Burmistrz  - komisja otwiera odczytuje wynik i zamyka posiedzenie a potem dopiero następuje 
analizowanie oferty każdy dokument

Radny Mazuro – ja czytając to myślałem, że mamy tego wykonawcę 

Pani Burmistrz – oczyliście, że tak ja się bardzo cieszyłam za taką kwotę wykonać całą kanalizację i  
w momencie kiedy przychodzi do podpisania umowy oferent mówi, że odstępuje. Proszę Państwa 
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kanalizacja I etap wyjaśniłam tutaj uważam drugi przetarg w ciągu dwóch tygodni i będzie wyłoniony  
kolejny oferent termin wykonania zgodnie z podpisana umową z Marszalkiem do czerwca 2011 

Radna Kamińska – pytanie radnego Janka jest zasadne proszę nam powiedzieć czy będzie się gmina 
trzymała w tych pieniądzach które ma czy przypuszcza, że będą zwiększone 

Pani Burmistrz – my ogłaszamy przetarg na ten sam zakres 

Radna Kamińska – dobrze z oczyszczalnią też było 700 tys. chcieliśmy odłożyć więc teraz pytam 
czy się trzymamy czy znowu zakładamy, że jakaś

Pani Burmistrz – nie, ogłaszamy według tych dokumentów które mamy czyli kosztorys obmiary 
mają oferenci czytać uważnie 

Radna Kamińska – czyli może być tylko pięć trzysta wyżej nie może być 

Pani Sekretarz – może być 

Przewodnicząca  Rady Miejskiej –nie,  było  powiedziane,  że  nas  czas  pili  do  czerwca  ma  być 
zrobione więc ogłasza Burmistrz kolejny przetarg jeśli się zdarzy, że jeden będzie siedem dwieście  a  
drugi siedem pięćset a trzeci osiem trzysta wiadomo siedem dwieście wchodzi i my musimy dokładać 
bo nas czas pili, tak?

Pani Burmistrz – będzie przetarg unieważniony za taka cenę nie zrobimy

Przewodnicząca Rady Miejskiej –a co było na oczyszczalni 

Pani Burmistrz – ale to jest zupełnie inny przykład 

Radna Kamińska –jaki inny przykład

Pani  Burmistrz –  mamy  zupełnie  inny  przypadek  na  oczyszczalni  dwie  różne  sprawy.  Proszę 
Państwa  kolejna  interpelacja  oczyszczalnia  tutaj  wyjaśniałam  Panu  radnemu,  że  jest  w  toku 
rozbudowa do kiedy jest Skarbnik oczyszczalnia?

Pani Skarbnik – do 15 sierpnia 

Pani  Burmistrz –Pan  radny  Cierpisz  gorzelnia  tam chyba  kolejny  monit  poszedł  do  dyrektora 
Agencji  w Szczecinie  wynajęli  dzierżawcy  gorzelni  i  według ich zdania  on prowadzi  rozbiórkę  i  
będzie wywoził materiał sukcesywnie pojawiły się tablice celem zabezpieczenia terenu i nic poza tym 
będziemy  musieli  chyba  powiadomić  nadzór  budowlany   to  sprawa  szybciej  się  ruszy.  Przepust 
zapisałam, że przy drodze i będziemy musieli to sprawdzić. Bociany to należy do gminy czy do parku 
to zadanie zapisałam mieliśmy zawsze w gminnym funduszu to znacz jak spadło gniazdo bociana to 
wtedy energetyka montowała my żeśmy płacili  ale to jest praktycznie porządkowanie gniazd. Pan 
radny Kołodyński droga przez miasto od znaku Węgorzyno ja mówiłam chyba na ostatniej sesji, że  
spotkałam się z dyrektorem dróg Wojewódzkich w Koszalinie i uzgodniłam, że w związku z tym, że 
będzie  ta  Runowska  realizowane  z  powiatu  uzgodniłam,  że  Zarząd  Dróg  Wojewódzkich  zrobi 
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modernizację drogi od przejazdu kolejowego tutaj na tym łuku gdzie schodzą się trzy drogi boczna 
Kopernika  i  ta  nasza  osiedlowa zostanie  przebudowany  ten łuk następnie  do skrzyżowania  przy 
banku cały ten odcinek będzie zrobiony nowa nakładka plus całe skrzyżowanie przy banku tak aby 
połączyć się z Runowską z droga powiatową  a granica tych dróg jest na przejściu dla pieszych.  
Przejście dla pieszych leży na drodze powiatowej a przed przejściem jest droga wojewódzka także to 
dopilnuję aby to dyrektor ujął na przyszły rok 

Radny Kołodyński – chodzi mi o to, że zimy nie ma a powstały dziury 

Pani Burmistrz –po prostu jeżdżą ciężkie samochody i droga się niszczy 

Radny Kołodyński – ja proszę aby Pani się zwróciła aby zakleili mi tylko o to chodziło 

Pani Burmistrz –dobrze jeżeli jest jedna czy dwie dziury to tak to jest naprawa. Radny Szymko ta 
droga Sielsko która była robiona powiatowa do naprawy powiedział Starosta i Dyrektor ZDP, że nie 
będzie to zrobione w tym roku nie wiadomo czy w przyszłym czy wystarczy pieniędzy, bo po prostu 
też  mają  inwestycję  na  drogach powiatowych i  musimy poczekać także wiedzą  jest  zaplanowane 
musimy poczekać.  Rozmawiałam z dyrektorem Biernackim i  na przyszły rok do budżetu włożył 
drogę  Kościuszki  ponieważ  ulica  Kościuszki  siada  bo  ona  jest  na  palach  drewnianych i  ma  już 
konstrukcję połamaną i idzie nowa nakładka na ulicę Kościuszki.

Radny Szymko – w temacie tych dróg bo jak gdyby przejmujemy drogi od powiatu takie drogi które 
są z których mniej mieszkańcy korzystają ta droga z Sielska topolówka tam się mniej nią jeździ teraz 
droga z Chwarstna do Winnik też taka topolowa praktycznie myśliwy jak jedzie na to polowanie to z 
niej korzysta, natomiast mamy bałagan w temacie dróg gmina powiat w Mieszewie koło plebani jest  
droga wojewódzka droga gminna która biegnie nad jezioro i jest problem z powiatem bo jest kilka  
dziur  Pan  Makarski  łatał  i  nagle  zaczął  łatać  tą  powiatową  drogę  ale  się  kapnął,  że  to  droga 
powiatowa. Ta droga gdzie mieszka sołtys to jest droga powiatowa i Makarski łatał drogi kolonia 
południe a tej drogi nie łatał bo to już jest powiatowa 

Pani Burmistrz –w ogóle gmina Węgorzyno najwięcej przejmuje dróg powiatowych i być może te 
drogi są już zgłoszone i są podziały. Światło, że za późno się włącza a energetyk a powiedziała, że 
ma najwięcej problemów z Gminą Węgorzyno bo cały czas chcemy aby zmniejszali albo zwiększali  
wiecznie regulujemy i cały czas teraz mamy przez to włączniki  rozregulowane teraz słyszę,  ze w 
Zwierzynku się za późno włącza oni będą regulowali. Pan radny Kołodyński remiza naprawa dachu 
to przyjęłam na pewno ten dach tam połatamy. Pani radna Kuźmińska wymiana chodniki na osiedlu  
z osiedlem to jest tak, że chodniki leżom w granicach wspólnot nieruchomości których właścicielami 
są wspólnoty   być może jak kiedyś były te działki  wydzielane to powstał  błąd,  że wspólnotom 
wytyczono działki razem z chodnikami ciągi piesze na takim osiedlu powinny być miejskie uważam a 
nie poszczególnych wspólnot bo nie wierzę w to, że wspólnota jedna czy druga naprawi chodnik 
także jest na osiedlu problem 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –wiem, że na osiedlu jest kilkanaście różnych działek, różnych 
właścicieli nawet na sesji Pani nam pokazywała to na mapkach, że były jakieś łączenia 

Pani Burmistrz –już teraz każda jedna wspólnota ma jedna mapkę wszystkie żeśmy skomasowali już 
jest zrobiony podział są zrobione te drogi gminne które nie były zrobione praktycznie każdy chodnik 
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przy  jej  wspólnocie  leży  chodnik i  prawo mówi,  że  należy  to do wspólnoty.  Parkingi  przy  ulicy  
Grunwaldzkiej z której korzystają samochody dostawcze coś tutaj zapisałam strażnik będzie zwracał 
uwagę, przekażę to strażnikowi pójdzie będzie rozmawiał. Stroje dla Pań kresowianek i tutaj chyba 
jest  problem bo Panie  nie  są w zrzeszonym stowarzyszeniu jak kantylena tylko są i  tutaj  będzie 
problem. Proszę Państwa Podgórna kanalizacja ja wyjaśniam tutaj Państwu problem kanalizacji bo on 
zawsze  się  przewija  Podgórna  i  jeszcze  raz  wyjaśniam  Podgórna  nie  jest  ujęta  w  aglomeracji.  
Podgórna ten odcinek od Pani Szlachetkowej ten odcinek jest ujęty w obwodnicy 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –aż stąd zawsze było tutaj gdzie Państwo Macedońscy mieszkają, 
Pani Wiceburmistrz mieszka ten kawałek był ujęty do obwodnicy był dołączany 

Pani  Burmistrz –sprawdzę  jeszcze  czy  nie  cała  Podgórna,  gmina  wykonała  dokumentację  na 
Podgórną dla potrzeb obwodnicy drugi etap w 2004 czy w 2005 roku i przebudowa Podgórnej wraz z 
obwodnicą  II  etap  budową  kanalizacji  jest  zadaniem Generalnej  Dyrekcji  Dróg  i  Autostrad   w 
Szczecinie i tak samo ten chodnik co pyta Pani Przewodnicząca do granicy tego ostatniego domu to 
wszystko jest ujęte w dokumentacji i w pozwoleniu na budowę obwodnicy II etap i dlatego żeśmy 
tutaj z Panią Sekretarz założyły, że jeżeli wejdzie obwodnica II etap to my musimy mieć jako gmina 
zabezpieczone  swoje  pieniądze  na  to  zadanie  ponieważ  dyrekcja  generalna  ogłasza  przetarg  na 
budowę  obwodnicy  i  budowę  kanalizacji  w  ulicy  Podgórnej  Dyrekcja  Generalna  płaci  za  swoją 
inwestycję, Gmina płaci za swoją inwestycję czyli za budowę kanalizacji w związku z tym to były 
takie pieniądze zaplanowane na inwestycję kiedy wiadomo, że obwodnica plany inwestycyjne przeszły 
na  kolejny  rok  w  związku  z  powodziami  na  południu  wiecie  Państwo  ile  jest  kilometrów dróg 
zalanych jakie są zniszczenia infrastrukturze drogowej na południu Polski chyba półtora miliarda jak 
podała Generalna Dyrekcja potrzebne jest tyle pieniędzy na budowę dróg w planie inwestycyjnym 
Województwa  Zachodniopomorskiego  znowu  dokonano  cięć  i  poinformował  mnie  ostatnio 
dyrektor, że nasza obwodnica II etap niby niewielka kwota około 7 milionów my wtedy z Panią 
Skarbnik zaplanowaną na Podgórną możemy spokojnie przenieść na inną inwestycję, bo to nie jest 
tak, że zabieramy i nie zrobimy Podgórnej w tym roku tylko po prostu pieniądze są niepotrzebnie 
zamrożone bo są potrzebne na inne inwestycję, bo ta Podgórna nie będzie w tym roku realizowana a 
nie  możemy  jej  realizować  sami,  bo  jakbyśmy  robili  sami  rozgrzebalibyśmy  całą  drogę  i  za 
odtworzenie tej drogi praktycznie byśmy musieli zapłacić dyrekcji duże pieniądze. Więc proszę już 
nie komentować, że zabieramy pieniądze i nie wykonamy a zabieramy bo wiemy, że nie będzie tej 
inwestycji realizowała Generalna Dyrekcja Dróg i Autostrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –ale będzie w tym roku zrobione?

Pani Burmistrz –nie będzie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –to czyli zabieramy bo nie będziemy robić

Pani Burmistrz –tak o to mi chodzi nie, że zabieramy bo nie chcemy zrobić. Gaz proszę Państwa 
już  wyjaśniłam nasze  kotłownie  gminne  w  Przedszkolu,  Bibliotece  w  Szkole  Podstawowej  będą 
uruchomione próbne  odpalenie  będzie  termin jest  na  15 września  terminu  tak zwanej  zapalenia 
świeczki jeszcze nie ustaliłam z zakładem gazownictwa Koszalin.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –Pani  Burmistrz  ale  jeszcze  o  ten  gaz  co  z  kotłowniami  na 
Osiedlu 40- lecia, Urzędu Miejskiego tutaj 
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Pani  Burmistrz –po  prostu  te  inwestycje  z  uwagi  na  ich  koszty  przechodzą  na  przyszły  rok. 
Wykonaliśmy  tylko  w  tym  roku  przyłącza,  kotłownia  może  kosztować  150  albo  200  to  była 
zaplonowana inwestycja w zakresie przygotowania, mamy audyty zrobione na osiedle  ale kolejne 
kotłownie po prostu w następnych latach. Nie jest możliwe abyśmy w jednym roku wykonali do 
wszystkich  kotłownie  gazowe  to  byłyby  miliony.  Jeszcze  tylko  dodam,  że  z  osiedlem mogą  być 
problemy bo na początku prowadziliśmy rozmowy całą zimę i wiosnę prowadziłam rozmowy ze 
wspólnotami,  że  kotłownia  na  osiedlu  gminna  będzie  zmodernizowana  na  gazową  i  wszystkie 
wspólnoty będą kupować od nas ciepło z kotłowni gazowej. W tej chwili sytuacja się zmienia dlatego, 
że Spółdzielnia Mieszkaniowa CIS podjęła uchwałę, że odłącza się od naszej kotłowni gminnej i 
buduje  ogłosiła  już  przetarg  na  kotłownie  kontenerową  gazową.  Ogłosiła  projekt  i  wykonanie. 
Oznacza to, że już jedna wspólnota chyba 24 rodziny są, to jest duża wspólnota CIS, odejdzie od 
kotłownie gminnej. Jest duże prawdopodobieństwo, że odejdzie Spółdzielnia Jutrzenka, dlatego, że 
Pani Prezes jest już po rozmowie z zakładem gazownictwa Koszalin ale spółdzielnia leży blisko ulicy  
Runowskiej i  może mieć podany gaz z ulicy Runowskiej.  Nie musi mieć przesyłu z kotłowni do 
bloku bo jest to przesył przez całe podwórko na Osiedlu powoduje to proszę Państwa, że zostają 
tylko trzy wspólnoty które wykupywałyby ciepło z kotłowni gminnej wtedy znacznie wzrasta koszt i  
praktycznie  znowu  przygotowuje  pismo  do  wszystkich  właścicieli,  że  najpóźniej  do  stycznia 
przyszłego roku muszą wspólnoty podjąć decyzję, muszą się same włączyć do sieci gazowej, bo w 
tym stanie rzeczy nasza kotłownia nie ma sensu, bo będzie sprzedawała bardzo drogie ciepło i to  
będzie z nie korzyścią dla ludzi. Również odezwał się PEC w Szczecinie z zapytaniem czy gmina nie 
jest zainteresowana sprzedażą kotłowni  gminnej, bo wówczas oni by kotłownię zmodernizowali i oni 
by  byli  producentem ciepła  i  sprzedawali  by  ciepło.  Tutaj  jest  temat  ważny  ale  tak  jak  mówię 
dyskutujemy już ponad rok. Myślę, że wspólnoty z tym tematem się obyły i znowu przystąpimy do 
rozmów ale decyzja musi być do końca stycznia. Pani sołtys zgłaszała uwagi dotyczące wykaszania, 
przemalowania pasów zapisałam. Sołtys ze Zwierzynka świetlica rozumiem, że jest teraz nie czynna 
ponieważ w części świetlic zakończyły się umowy świetliczanek, które były z Urzędu Pracy część 
świetliczanek. Niektóre świetliczanki mamy na podstawie umów z Urzędem i tutaj w tej chwili jest  
ocena  pracy  każdej  świetliczanki  robi  to  wydział  Kierownika  Bota.  Ocenia  świetlicę,  pracę, 
zaangażowanie z dziećmi i tak jak zapowiedziałam dobre świetliczanki zostaną a złe świetliczanki  
zaproponujemy im wolontariat. Ja Powiatowy Urząd Pracy uruchomi programy to będą pracować. 
Proszę Państwa są takie świetliczanki, że otworzą świetlicę i się nie zajmują. Mieliśmy już Panie na 
wolontariacie i na stażu to muszą być codziennie 8 godzin  a wiecie Państwo, że nie ma sensu aby  
tam 8 godzin siedziała świetliczanka. Jak jest na wolontariacie to jest 3 razy w tygodniu, dwie albo 
trzy godziny tyle ile jest faktycznie potrzebna, bo czasami jest tak, że jest jedno dziecko w świetlicy i  
świetliczanka,  więc  tutaj  trzeba  być  bardzo  elastycznym.  Dobre  świetliczanki  maja  zapewnienie 
przedłużenia umowy pozostałe wolontariatem albo przyjdą nowe Panie. To wszystko, na wszystkie 
chyba udzieliłam odpowiedzi.

Przewodnicząca  Rady Miejskiej –dziękuję,  kolejny  punkt  informacje  Przewodniczącej  Rady  o 
działaniach podjętych w okresie miedzy sesjami, żeby nie przedłużać powiem, że piękna uroczystość 
15 sierpnia w naszym Kościele Parafialnym poświęcenie sztandaru pszczelarzy celebrowana przez 
arcybiskupa Andrzeja Dzięgę brałam w niej udział,  w imprezach lokalnych w Zwierzynku w tym 
naszym cyklicznych rozgrywkach sportowych i to może tyle z informacji. Punkt 7 wolne wnioski i  
komunikaty  bardzo  szybko  chciałabym  przypomnieć  szanownym  radnym  o  złożeniu  ostatniego 
oświadczenia majątkowego w tej kadencji zgodnie z przepisem 2 miesiące przed upływem kadencji  
należy  ostatni  raz  złożyć  oświadczenie  majątkowe.  Bardzo  proszę  radnych  o  składanie  tych 
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oświadczeń żeby nie  było problemów. Kolejne ogłoszenie szanowni Państwo jeszcze  chwileczkę. 
Pismo  o  archidiecezjalnej  pielgrzymce  samorządowców,  która  ma  się  odbyć  w  Siekierkach  15 
września 2010 roku. plan tej pielgrzymki i pismo przewodnie jest w Biurze Rady jeśli ktoś by chciał 
się z tymi szczegółami zapoznać. Kolejne pismo jakie wpłynęło do Rady ale Państwo radni dostali 
tutaj kserokopię więc nie będę tutaj czytać jest to pismo od Klubu Sparty mam pytanie w ostatnim 
akapicie jest informacja, że zastana sytuacja w Klubie była nie najlepsza i czekały nas zobowiązania 
finansowe powstałe po poprzednim zarządzie mam pytanie po którym zarządzie bo obecny zarząd to 
był ten chwilowy, którym Prezesem był Pan Lekki tak o to chodzi?

Pan Robert Lekki – nie, nie, nie po tamtym co Prezesem była Pani Stasiak 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –i tam były zobowiązania finansowe, tak?

Pan Robert Lekki – tak

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –dobrze  więcej  z  komunikatów  nie  mam.  Jeśli  są  jakieś  od 
Państwa to proszę. Pan Józef

Pan Józef  Drozdowski – w tym roku są dożynki powiatowo- gminne podpisy są na zaproszeniu 
Pan Starosty i Pani Burmistrz w Węgorzynie oczywiście. Mam drugie, bo nasunęło mi się jak Pani 
Burmistrz mówiła o modernizacji cmentarza jak w trakcie będzie to opracowanie to żeby pomyśleć  
też o cmentarzu w Sielsku bo tam również jest mało miejsca na pochówki i sprawy powiększenia 
cmentarza i odwodnienia to żeby wziąć pod uwagę cmentarza w Sielsku w planach modernizacji czy 
przebudowy cmentarza  

Przewodnicząca Rady Miejskiej –jeszcze sobie na koniec przypomniałam, zapraszam wszystkich 
zainteresowanych kibiców sportowych na rozgrywki piłkę nożną i piłkę siatkową które odbędą się w 
tą sobotę w Runowie Pomorskim. Przy szkole lub w szkole w zależności od pogody organizatorem 
jest Klub Radnych dla Mieszkańców i serdecznie wszystkich zapraszamy. Jeśli nie ma innych wolnych 
wniosków i komunikatów przechodzę do ostatniego punktu  zamykam XLIV sesję Rady Miejskie w 
Węgorzynie. Dziękuję wszystkim.  

Protokół sporządzono w 1 egzemplarzu, zawiera 33 ponumerowanych stron oraz 21 załączników. Na 
tym protokół zakończono i podpisano.

Przewodnicząca Rady Miejskiej
          Monika Kuźmińska

Protokołowała:
Anna Adamów

Strona 33 z 33


	I.	Sprawy regulaminowe: 
	III.	Informacje:

